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28. prosinca

SRETNA NOVA! 

U novoj godini svim prijateljima badmintona želimo hrabrost da se uhvate u koštac s izazovima krize 
i da iz te borbe izađu kao pobjednici. Vjerujemo da će, usprkos najavama, predstojeća godina 
donijeti dovoljno lijepih vijesti, a u toj nadi želimo ugodne novogodišnje praznike. Ujedno i zahvala 
svima koji su nam uputili čestitke, uz malu ispriku zbog zastoja u elektroničkoj komunikaciji do kojeg 
je zbog pretrpanoga servera došlo tijekom božićnih blagdana.  

VIJESTI IZ HBS-A 

S malim zakašnjenjem prenosimo jednu vijesti iz domene nacionalnoga badmintona. Radi se o vrlo 
zanimljivom izvještaju Ratka Galjera o pokretanju Dalmatinske lige. Naime, naša pokrajina s 
vjerojatno najvećim manjkom dvoranskoga prostora, priključuje se sve organiziranijem pokretu 
badmintonskih rekreativaca. Galjer navodi potencijalnu dobit za regiju koja iz takvih inicijativa može 
proisteći. Tekst o Dalmatinskoj ligi dostupan je na portalu www.badminton-zagreb hr.  .  

VIJESTI IZ ČLANSTVA 

BK Zagreb Maksimir - U dvorani u Novom Čiču naš najstariji klub BK Zagreb Maksimir jučer je u 
iznimno srdačnoj atmosferi proslavio 20 godina prostojanja. Bila je to prilika da se ponovo vide 
mnogi protagonisti povijesti gradskog badmintona - od onih najstarijih poput Juriše, Pucka, Marinka 
Šiška, preko brata i sestre Jurčić, Vedrana Ciganovića... do onih koji su aktivni i danas. Za nas malo 
starije bila je to prilika da nekadašnje Zagrebove klince i klinceze vidimo kao već odrasle ljude, ali 
opet s reketom u ruci. Organizacija u DT areni (i u sportskom i u ugostiteljskom dijelu objekta) 
pokazala je želju, ali i sposobnosti goričkih badmintonaša da se što prije uvrste u maticu nacionalnog 
badmintona. O fešti u Čiču opširnije na www.badminton-zagreb.hr .  
HBK Max - Uz naš najstariji klub ovih je dana vrlo aktivan i najmlađi zagrebački klub. Maksovci žele 
iskoristiti zimske praznike za što ambiciozniji ulazak u novu kalendarsku godinu pa se u toj namjeri 
upravo pakiraju za zahtjevnu turneju kroz centre evropskoga podmladačkog badmintona. Opširnije 
na www.maxbadminton.hr . 

PODSJETNIK 

Još jednom podsjećamo da 1. siječnja počinje prijelazni rok Saveza. Također, podsjećamo da će 
Savez, sukladno planu rada, predložiti HBS-u kompenzaciju za članarinu za Savez i svih devet članica 
Saveza iz sredstava namijenjenih za MP Hrvatske 2010. (35.000 kn). 
Ukoliko bilo koja članica Saveza ne želi da se njena članarina plati na taj način molimo da se što prije 
očituje o tome. 

22. prosinca

SRETAN BOŽIĆ! 

Klubovima, igračima i dužnosnicima te svim korisnicima naših stranica želimo mir i dobro božićnih 
blagdana! Božićna čestitka neće biti i jedina koju upućujemo u današnjim obavijestima, a razloga 
doista imamo. Idemo redom... 

20 GODINA ZAGREBA 

U nedjelju, 27. prosinca u dvorani DT Arene u Novom Čiču održat će se Božićni turnir. U sklopu ove 
priredbe obilježit će se i jedna značajna obljetnica gradskoga i nacionalnog badmintona – 20 godina 
BK Zagreb Maksimir. Zavirimo na čas u našu rubriku Ljetopis, u davnu 1989. godinu i podsjetimo se 
kako je to bilo.  
Te jeseni pod vodstvom Berislava Šarića skupina entuzijasta osnovala je klub koji je svoj prvi dom 
pronašao u dvorani MIOC-a, odnosno XV. gimnazije na Jordanovcu. U tim pionirskim godinama 
Zagreb je bio nositelj kvalitete gradskoga i nacionalnog badmintona, te suosnivač našega Saveza 
kao i Hrvatskoga badmintonskog saveza. Klub je dao prve reprezentativce i prvake Hrvatske među 
kojima svakako treba spomenuti Andreu Jurčić i Vedrana Ciganovića. Zagrebaši su prvi angažirali 



profesionalnog trenera, a iz kluba je kasnije prostekao još jedan značajan gradski kolektiv - BK Max. 
Zagreb Maksimir danas je uglavnom usmjeren na rad s najmlađim kategorijama, a predsjdenik kluba 
i njegovo prvo ime danas, Silvio Jurčić, odbornik je našega Saveza te nositelj operativnih funkcija i u 
nacionalnom savezu. 
O samome Božićnom turniru više informacija na portalu BK Zagreb Maksimir, a spomenimo da će 
istom prilikom mladi velikogorički badmintonski klub proslaviti svoj drugi rođendan. 

ČESTITKA PREDSJEDNICI... 

Posebna čestitka našoj predsjednici, Lidiji Petrinović Zekan koja je prošloga tjedna na Kineziološkom 
fakultetu obranila svoju doktorsku disertaciju pod naslovom "Povezanost tjelesne aktivnosti s 
kvalitetom života osoba s invaliditetom" te time stekla akademski naslov doktora znanosti. Nije ovo 
samo čestitka za dosegnuti znanstveni stupanj nego i zahvala što tijekom te zahtjevne procedure 
sve one redovne dužnosti - koje Lidija obavlja i u nacionalnome i u našem Savezu te u svome klubu 
- nisu bile stavljene u drugi plan. 

... I MUŠKOM PARU 

Kraj godine uspješan je i za naš muški par Đurkinjak-Hoelbling koji je u Istanbulu - gdje su naši 
ostvarili nekoliko zapaženih plasmana - došao do finala MP Turske. Čestitke uz žaljenje što naši nisu 
bili u mogućnosti na terenu napraviti i onaj zadnji korak. 

VIJESTI IZ KROVNIH UDRUGA 

Obzirom na trenutnu situaciju u HBS-u i najavljenu ostavku tajnik Majstorovića privremeno ćemo – 
koliko je to u našem dohvatu – pomoći oko informacija uvrštavajući vijesti kojima bi u redovnim 
okolnostima mjesto bilo na nacionalnome portalu: 
Vijesti iz HOO-a - Skupština Hrvatskog olimpijskog odbora (HOO), usvojila je Poračun HOO-a za 
2010. godinu u iznosu 123.540.841 kn. U strukturi prihoda je došlo do promjene; redovna sredstva 
iz državnog proračuna svedena su na 57 posto u odnosu na 2009. godinu, ali se kao kompenzacija 
očekuje veći udjel u postotku sredstava od Igara na sreću. Devedeset posto sredstava usmjereno je 
na programe nacionalnih sportskih saveza među kojima najviše za nastup na ZOI Vancouver u 
veljači 2010. godine, a ostatak za međunarodne nastupe, razvojne programe od onih za najmlađe, 
perspektivne, do vrsnih i vrhunskih sportaša koji se pripremaju za Olimpijske igre u Londonu 2012., 
te razvojne programe za kvalitetne i vrhunske trenere. Uskoro možemo očekivati i objavu proračuna 
HBS-a. 
Vijesti iz HBS-a - Izbornik HBS-a donio je odluku o sastavu muške i ženske vrste za Evropsko 
ekipno prvenstvo 2010. (Varšava, 16-21. veljače): 
M: 1. Zvonimir Đurkinjak, 2. Luka Zdenjak, 3. Zvonimir Hoelbling, 4. Igor Čimbur, (pričuva Neven 
Rihtar); 
Ž: 1. Andrea Žvorc, 2. Staša Poznanović, 3. Maja Šavor, 4. Matea Čiča (pričuva Petra Petranović). 
Pripreme za to natjecanje bit će ovisno o financijskoj situaciji i dogovoru s klubovima i igračima. 

18. prosinca

ROKOVI IZ KALENDARA HBS-A 

Podsjećamo na rokove koji nam dolaze s krajem kalendarske godine: 
- 1. siječnja 2010. počinje zimski registracijski rok HBS-a u kojem je moguć slobodan prelazak igrača 
iz jednoga kluba u drugi. Rok traje do 15. siječnja 2010.; 
- 31. prosinca je rok za uplate članarina HBS-u, a sve punopravne članice koje ne plate članarinu do 
toga roka prelaze u pridruženo članstvo. Obzirom da sve do Prvenstva Hrvatske nema bitne razlike 
između punopravnih i pridruženih članica predlažemo članstvu da ne uplaćuje članarine dok u 
Savezu ne razmotrimo prošlogodišnju varijantu ugovora o kompenzaciji s HBS-om (vidjeti zapisnik 
VII. sjednice UO-a i obavijesti od 12. i 17. veljače). 
Također, podsjećamo i na rok od 22. prosinca kojim se traži kandidat za v.d. tajnika HBS-a, a za 
koje se u prvome redu očekuju zagrebački kandidati. Radi se o iznimno važnoj funkciji u operativi 
nacionalnoga saveza koja traži odlično poznavanje i domaćega i međunarodnoga badmintona te 
pravnih okvira u kojima djeluje ne samo HBS, nego i krovne organizacije u kojima je HBS član. 
Naravno, funkcionalno poznavanje pisanoga i govorenog engleskog jezika podrazumijeva se samo 
po sebi.  

17. prosinca



VIJESTI IZ HOO-A

Humanitarna akcija Kluba olimpijaca - Promocija projekta pod nazivom „Možeš sve“ čija je 
svrha prikupljanje sredstava za liječenje i oporavak naše olimpijke, stolnotenisačice Sandre Paović, 
održat će se 29. prosinca 2009. godine u 20.00 sati u zagrebačkoj Areni s izravnim prijenosom na 
prvom programu Hrvatske televizije. 
Projekt se sastoji od dva dijela. Prvi dio čini projekcija dokumentarno-igranog filma naziva „52 
minute“, scenarist filma je Bruno Kovačević, a film slijedi Sandrin život , karijeru, oporavak i 
rehabilitaciju. Dok se drugi dio projekta odnosi na humanitarni koncert. Bend Aid sastavljen za ovu 
prigodu čine renomirana imena naše glazbene i sportske scene, a neki od izvođača su Toni Cetinski, 
Oliver Dragojević, Vanna, Nina Badrić, Massimo, Boris Novković, Aki Rahimovski, te sportaši Ivica 
Kostelić, Zoran Primorac, Slaven Bilić i drugi. 
Tim povodom, Hrvatski klub olimpijaca odlučio je poduprijeti ovu humanitarnu akciju i priključiti se 
kao suorganizator u prikupljanju sredstava. Za sve informacije vezano uz kupnju ulaznica obratite se 
u ured HKO-a, kontakt osoba Jasna Klopotan Gašpert, tel.01/3650 580 ili e-adresa 
olympians@hoo.t-com.hr. Cijena ulaznice je 50,00 kuna. Nadamo se da ćete se odazvati i tako 
pripomoći prikupljanju sredstava za našu Sandru, kupnjom ulaznica za ovaj veliki sportsko-
humanitarni događaj.  

15. prosinca

VIJESTI IZ HOO-A 

U sklopu preuređenja svoga internetskog portala HOO nudi savezima, zajednicama i klubovima 
prostor na webu namijenjen objavljivanju najvažnijih vijesti iz rada tih udruga. Tzv. PR-prostor nalazi 
se na adresi: http://www.hoo.hr/vijesti_clanstva.aspx .  

VIJESTI IZ BE-E 

Regionalni projekti za 2010. - Naša kontinentalna federacija u idućoj godini planira 12 
regionalnih razvojnih projekata, koji će se održavati u 18 različitih zemalja, s ciljanim korisnicima koji 
obasižu čak 80% članstva BE-e. Iako naš nacionalni savez u 2010. neće biti među domaćinima 
programa ipak sa zadovoljstvom bilježimo da je Hrvatska među ciljanim korisnicima u tri programa. 
To su program COMEBA-e (putujući trener), program u Sloveniji (srpanj/kolovoz; U15, U19) te 
Slovačkoj (kolovoz, U17). Opširnije informacije na webici BE-e:  
http://development.badmintoneurope.com/news_item.aspx?id=28627 te u našem nacionalnom 
savezu. 

11. prosinca

ODRŽANA SKUPŠTINA ZŠS-A 

Skupština ZŠS-a održana je sinoć u Almeriji. Kratak rezime? Pozicija je svoje glasove prebrojala bolje 
nego opozicija, te je tako - mada na knap - izglasan proračun od 202 milijuna kuna. To je neosporan 
zaključak i odluka skupštine. No, šanse za prolaz ove odluke u Gradskoj skupštini (22. o.m.) tako su 
minimalne da se smisao cijelog sinoćenjega igrokaza može naći jedino u vaganju odnosa snaga u 
gradu, a time i u ZŠS-u, čiji su čelnici za sada sačuvali kožu. Podsjećamo, gradonačelnikov izborni 
stožer također je u Almeriji, zgradi čiji najam ZŠS plaća 8 milijuna kuna godišnje. 
Uravnoteženi prikaz skupštinskih događanja nudimo na internetskim stranicama Vjesnika - 
http://www.vjesnik.hr/html/2009/12/11/Clanak.asp?r=spo&c=3 . 

9. prosinca

ODLUKA PREDSJEDNICE SAVEZA 

Na osnovu Statuta Saveza 9. prosinca 2009. zbog žurnosti donosim odluku iz nadležnosti UO-a 
Saveza kojom se za zamjenskog predstavnika na Skupštini ZŠS-a određuje odbornik Šime Zekan. 
Obrazloženje: odluku donosim kako bi Savez na sutrašnjoj Skupštini ZŠS-a imao oba predstavnika, a 
s obzirom na to da su naš drugi predstavnik, odbornik Skorup, i njegova zamjena odbornik Jurčić, 
spriječeni. 
Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan 



PRED SUTRAŠNJU SKUPŠTINU ZŠS-A  

Sutra se u Almeriji održava Skupština ZŠS-a na kojoj je između ostaloga i najavljeno izglasavanje 
plana za 2010. No, glavna bi točka - kako najavljuju i mediji - mogla biti ostavka predsjednika 
Šepeca i tajnika Bašića koji su s jedne strane pritisnuti već popriličnom kritičnom masom 
nezadovoljnih saveza (govori se već o brojci od 32 saveza), a s druge i kaznenom prijavom koju 
odvjetnici oporbe imaju kuvertiranu. Do izbora za predsjednika države i sudbine gradonačelnika 
Bandića, koji bi - možda - mogao zaštiti svoje igrače ima tek nešto više od dva tjedna, ali izgleda da 
pijesak curi brže nego su neki mislili. Podsjećamo da su se naši skupštinari gđa. Petrinović Zekan i g. 
Skorup, a potom i Upravni odbor Saveza, vrlo rano svrstali uz skupštinsku oporbu. U svakom slučaju 
medijske pratnje sutra neće nedostajati. 

ODRŽAN UO HBS-A 

U subotu je - ponovno mimo statutatarnih odredbi, nenajavljena na stranicama HBS-a, s nepoznatim 
dnevnim redom itd. - održana sjednica Upravnoga odbora HBS-a. Najvažniju vijest, pomalo 
očekivanu, ali zato ne i manje neugodnu, saznali smo i iz jučerašnjih obavijesti HBS-a: glavni tajnik 
g. Majstorović podnosi ostavku na dužnost. Problem je tim ozbiljniji što se radi o jednoj od tri 
intergralne dužnosti u HBS-u, ujedno i jedinoj koja još funkcionira. Naša predstavnica u UO HBS-a 
Petrinović Zekan izvještava i o ostalim važnijim zaključcima: 
- odbornici su se usuglasili da se sustav natjecanja HBS-a treba uskladiti s Tournament Softwareom, 
obzirom na niz pogodnosti koje taj program daje; 
- traženi financijski izvještaj i računovodstveni izvodi ponovo nisu dostavljeni odbornicima, ali je naša 
predstavnica upućena na knjigovodstvo HBS-a te se nadamo da će tamo doći do podataka. 

HRVATSKA NA EKIPNOME EP-U  

Naša muška i ženska vrsta nastupit će u Poljskoj na Evropskome prvenstvu muških i ženskih 
reprezentacija koje se od 16-12. veljače 2010. održava u Varšavi. To je, ako se ne varamo, prvi 
seniorski ekipni nastup na EP nakon debija u Austriji na Helvetia Cupu 1992. i nesumnjivo događaj 
koji će ući u ljetopise saveza. 
Ipak, znatno bi nas više veselilo (da Statut i ne spominjemo) kad bi takve informacije na portalu 
HBS-a osvanule prije nego se pojave na portalu BE-e. 

3. prosinca

SKUPŠTINA ZŠS-A 

U četvrtak 10. o.m. održat će se skupština ZŠS-a na kojoj bi mogli biti riješeni neki od prijepora 
vezani uz događaje posljednjih mjeseci. Na rasporedu su i pitanja rebalansa kao i prijedlog plana za 
2010, a svoje materijale - s uočenim nepravilnostima u radu uprave ZŠS-a - danas je skupštinarima 
dostavio i Nadzorni odbor ZŠS-a.  

NAJAVA HK-A NA ZAGREBAČKOJ PANORAMI  

Iz HBK Maxa obavještavaju da će u današnjoj Zagrebačkoj panorami, na drugom programu HTV-a, 
biti najavljen turnir Hrvatskoga kupa za mlađe juniore koji se u nedjelju igra u dvorani Concordije. 
Panorama je na rasporedu u 18.20 sati, ali je možete pogledati i naknadno na stranicama HRT-a 
www.hrt.hr u rubrici HTV na zahtjev.  

ODNOS IGRAČ-KLUB-SAVEZ I PROBLEMI...  

Ovih dana trajala je prepiska između HBS-a i HBK Max vezana uz prijavu igračice kluba na turnire 
bez znanja kluba. Kako smo bili zamoljeni za mišljenje, a budući se radi o načelnome normativnom 
pitanju koje se tiče općenitoga odnosa na relaciji igrač-klub-savez, ovdje pokušavamo razložiti 
činjenice vezane uz takve slučajeve. 
1. Najprije, bez obzira na namjeru igračice da promjeni klub neosporno je da se igračica još uvijek 
nalazi u članstvu HBK Max. Taj je podatak lako provjerljiv u Upisniku igrača HBS-a i ne može se 
promijeniti sve do zimskoga prijelaznoga roka kada Registracijski pravilnik HBS-a otvara mogućnost 
svakom igraču da promijeni sredinu. 
2. Neovisno o članstvu u ovom ili onom klubu HBS je potpuno autonoman u prijavi igrača na turnire 
koji su u nadležnosti međunarodnih federacija u čijem se članstvu Savez nalazi. To jasno kaže članak 
1.2 Statuta Saveza kao i odnosna pravila BE i BWF-a. U tom pitanju nikakav odnos HBS-a i kluba 
nije relevantan niti se u pravilima na ikoji način regulira. Ideja da bi prijava trebala „kretati iz kluba“ 
i sl. pravno ne postoji pa se stoga ne može ni govoriti da je Savez prekršio neko pravilo. Naravno, uz 



pravila postoji i nešto što se zove sportski bon-ton, ili dobri komunikacijski običaji, ali oni nisu 
predmet normativnih akata. 
3. Međutim, slučaj u kojem je ista igračica u natjecanju Slovenskoga saveza prijavljena pod imenom 
drugoga kluba iz perspektive ZBS-a pravno je manje jasan. Način registracije naših kluba u 
Slovenskome savezu u tajništvu ZBS-a nije poznat, no što se tiče njenoga članstva u HBS-u ono je 
jasno i o tome smo sve rekli pod točkom 1. Prema tome moguća su dva rješenja: ako Slovenski 
savez priznaje Upisnik HBS-a kao relevantni dokument u prijavama naših klubova u Sloveniji onda se 
radi o jasnom i nedvosmislenom prekršaju kluba koji je tuđu igračicu prijavio pod svojim imenom. 
Međutim, ako za Slovenski savez naš Upisnik nije važeći dokument onda treba ustanoviti koji 
dokument i koji akt jesu važeći – je li to prijava kluba na početku sezone ili sl. – i je li prijavom 
igračice došlo do povrede takvoga dokumenta odnosno akta. 

1. prosinca

ZAPISNIK I ODLUKE XII. SJEDNICE  

U rubrici Akti Saveza donosimo zapisnik i odluke posljednje sjednice UO-a. 

ČLANOVI I. SELEKCIJE U POLJSKOJ  

Naš najbolji miks Đurkinjak i Poznanović s trenerom Maom provest će idući tjedan u Poljskoj na 
pripremama pred nastup u Turskoj. Pripreme u nacionalnome badmintonskom centru u Varšavi 
organizirane su u kontaktu s g. Karolom Hawelom, našim donedavnim trenerom II. selekcije, koji je 
sa svoje strane pomogao da boravak i rad naših budu organizirani što svrsishodnije. 

REKREATIVCI, POZOR 

Zagorje ob Savi - Klub iz ovog slovenskoga mjesta poziva rekreativce (M i MM) na turnir iz serije 
Trump koji će se održati u subotu 5. prosinca s početkom u 12 h u školskoj dvorani u Kisovcu. 
Opširnije na +356 31/522-586 (Jure).  

30. studenoga

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZA STUDENI 

Dotacije za objekte na Velesajmu za studeni proslijeđene su na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK 
Max, sukladno financijskome planu. 

REKREATIVNA LIGA "TRUMP" 

O ovome, očito sve popularnijem, rekreativnom natjecanju danas donosimo dvije vijesti. No, najprije 
informacija da smo u rubrici Natjecanja uvrstili poveznicu na stranice Lige Trump (www.maestral-
badminton.com).  
Turbo liga - Posljednji ovogodišnji turnir Turbo lige, koja se također boduje za ljestvicu Trumpa, 
održat će se u subotu, 5. prosinca 2009. u Turbo Limač centru Zagrebačkog Velesajma, pav. 25 
(galerija zapad), Avenija Dubrovnik 15, Zagreb.Turnir će biti organiziran u svim pojedinačnim i 
parskim konkurencijama, a prvoplasirani će osvojiti medalje i nagrade sponzora. Muški pojedinačno 
počinju u 10 h, mješoviti parovi u 11 h, a muški i ženski parovi te žene pojedinačno u 13.30. 
Opširnije obavijesti na stranicama Lige (> Natjecanja). 
Medvode Open - Antonio Lovrić izvještava o međunarodnom parskom rekreativnom turniru koji je 
- također u sklopu Lige "Trump" - protekle subota održan u istoj dvorani u kojoj se igralo EP mlađih 
juniora. Ove godine su u hrvatskoj ekipi uz prošlogodišnji brončani par Šikić-Papac, te par Vicković-
Jušić, nastupili i Slanc-Lovrić, Z. Mihetec-Skorup, te dvije badmintonašice Sandra Lekić i Nina 
Vicković. 
Organizacija natjecanja bila je na vrhunskoj razini: grijana dvorana, devet terena, navijači na 
tribinama, prekrasne medalje i nagrade sponzora, pa čak i suci za mečeve za 1. i 3. mjesto. U 
prijavninu od 6 € bio je uključen i topli obrok. A nakon završenog turnira u samoj blizini dvorane, 
organizirana je večera uz živu glazbu. 
U konkurenciji muških parova nastupila su 32 para, u mješovitim parovima njih 42, dok je ženskih 
parova bilo 18. Sve u svemu sve ukupno 184 badmintonaša i badmintonašica! Koliko je konkurencija 
na turniru bila jaka, pokazuje i činjenica da je u muškim parovima 2. mjesto zauzeo par koji je 
osvojio brončanu medalju na SP-u za veterane. Kao i prošle godine, broncu je osvojio hrvatski par, 
ali ovaj put u kombinaciji Slanc-Lovrić. Dvojci Šikić-Papac, Vicković-Jušić te Mihetec-Skorup 
natjecanje su završili na diobi 9.-16. mjesta. Mješoviti parovi Šikić-Lekić zauzeli su 9.-16. mjesto dok 
su se Papac-Vicković plasirali na 17.-23. mjesto. Ženski par Lekić-Vicković natjecanje su okončali na 



5.-9. mjestu. 
Turnir se boduje i za međunarodnu rekreativnu Trump ligu u kojoj hrvatski igrači zauzimaju čelne 
pozicije.  
Možda bi i naši klubovi trebali razmisliti o organizaciji ponekog rekreativnog turnira kao što je slučaj 
kod naših prijatelja Slovenaca.  

26. studenoga

SJEDNICA UO-A HBS-A U PRIPREMI 

Kako je na zadnjoj sjednici našeg UO-a izvijestila predsjednica Petrinović Zekan, ujedno naša 
predstavnica u Upravnom odboru HBS-a, iduća sjednica UO-a HBS-a najavljena je za 6. prosinca. 
Iako službenog saziva još nema (a statutarni rok je dva tjedna) obavještavamo članove da se sa 
svojim podnescima - eventualnim pitanjima i prijedlozima, a koji često budu upućeni u naše tajništvo 
- što prije obrate HBS-u kako ne bi došlo do kašnjenja. 

VIJESTI IZ HOO-A 

Na sjednici Vijeća HOO-a održanoj u ponedjeljak donesen je prijedlog proračuna HOO-a za 2010. 
Radi se o iznosu od 123 milijuna kuna, koji odgovara iznosu plana za ovu godinu donesenom nakon 
rebalansa u srpnju. Skrećemo pozornost na još jedan prijedlog - naime Vijeće predlaže Skupštini da 
iz članstva "županijskoga doma" HOO-a isključi Savez sportova Koprivničko-križevačke županije, i to 
zbog neaktivnosti. Istini za volju, kad bismo se i mi držali takvih kriterija (koji jasno stoje u našim 
dokumentima), članstvo bi nam se malo osulo... 

REKREATIVCI, POZOR 

Turbo liga nastavlja se 5. prosinca, raspis i ostali detalji bit će uskoro na stranicama TL-a, a gorička 
DT Liga, kojoj također želimo što skoriju webicu, nastavlja se u nedjelju 29. om. u 11 sati. Za više 
podataka o oba natjecanja zavirite u rubriku Natjecanja. 

24. studenoga

ODRŽANA XII. SJEDNICA UO-A 

Večeras je održana sjednica UO-a koja se uglavnom koncentrirala na 4. točku dnevnoga reda: 
prijedlog financijskoga plana za 2010. Na osnovu gabarita zadanih od strane ZŠS-a UO je nastojao 
izmiriti stanje kategorizacija, dugovanja iz predhodnih godina, recesijske najave i prioritete 
definirane na predhodnoj sjednici. Sudeći po jednoglasnom usvajanju zadnje varijante prijedloga 
odbornici su uspjeli u tom zadatku. Rok koji je ZŠS dao gradskim savezima za predaju prijedloga je 
26. o.m.  
Zapisnik i odluke sjednice objavit ćemo u statutarnome roku. 

23. studenoga

ANDREA U ARNHEMU 

Lijepa vijest na nacionalnome portalu: Andrea Žvorc primljena je na jednomjesečni tretman u 
certificirani trenažni centar u Nizozemskoj. Perspektive koje daje ova mreža badmintonskih centara 
mora biti dodatni poticaj našim mladim igračima čije ambicije nadmašuju rad u gradskim 
selekcijama. 

GOSTI IZ PEKINGA NA ZS-U 

Visoki dužnosnici Pekinškog sportskog sveučilišta pod vodstvom predsjednika Hua Yanga u posjeti su 
Zagrebačkom sveučilištu, s kojim su potpisali sporazum o suradnji, te Kineziološkim fakultetom 
Sveučilišta u Zagrebu s kojim sporazum već imaju. Pekinško sportsko sveučilište - kampus od šest 
fakulteta, dva istraživačka centra te četiri odjela za razvoj sporta - jest ne samo nacionalno već i 
međunarodno stjecište visokih stručnih znanja i nihove primjene u sportu. Osnovano je 1952. i na 
njemu studira više od 15 tisuća studenata, među kojima i stotinjak kineskih olimpijaca sa OI Peking, 
a u Zagreb i Hrvatsku ih dovodi spremnost za još bližom suradnjom u sportu i sportskoj edukaciji.  



20. studenoga

DJEČJI TURNIR U GORICI 

Velika Gorica - Naši vrijedni susjedi u nedjelju priređuju turnir za djecu u nekoliko dobnih skupina. 
Dok ne pokrenu vlastite internetske stranice Goričancima su koristne one BK Zagreb Maksimira: 
www.badminton-zagreb.hr na kojima se možete informirati o pojedinostima. 

18. studenoga

ODRŽAN KOLEGIJ TAJNIKA 

Na današnjem kolegiju tajnika, ali i predsjednika gradskih sportskih saveza okupila se teška 
artiljerija: Upravni odbor, predstavnici velikih klubova, te naravno predstavnici gradskih saveza. 
Tema je bila rebalans, ali i stanje u ZŠS-u, te je svaka strana nastojala što uvjerljivije predočiti svoju 
poziciju. Smisao kolegija svakako je bio i ispuhivanje opasnoga balona nezadovoljstva koji se nadvio 
nad moguće skupštinsko prestrojavanje, ali je kolegij prošao u razmjerno mirnome tonu u kojem je 
nezadovoljnike vrlo argumentirano i razložno zastupao podpredsjednik Atletskoga saveza g. Stipić. 
Opći dojam upućenih promatrača: neriješeno. 

ČETVERO NAŠIH NA TRENERSKOJ KONFERENCIJI 

Kako javlja Badmintonska Evropa na svojoj webici, na trenerskoj konferenciji u Medvodama, 
održanoj uz EP, sudjelovalo je 62 sudionika iz 33 zemlje. Naš nacionalni Savez prijavio je četvero 
sudionika, najviše nakon Španjolaca, a bilježimo da su svo četvero trenera iz Zagreba - Lidija 
Petrinović Zekan, Renata Hadžihalilović, Iva Majstorović i Silvio Jurčić.  

16. studenoga

ODRŽAN SASTANAK SA STRUČNOM SLUŽBOM ZŠS-A 

Predstavnici Saveza - predsjednica Petrinović Zekan i tajnik Cvetnić - bilu su na redovitom godišnjem 
sastanku sa članovima Stručne službe ZŠS-a predvođenima glavnim tajnikom Bašićem. Tema je, 
dakako, bila priprema plana za 2010., a predstavnici Saveza nastojali su obrazložiti programske, pa 
time i financijske prioritete Saveza. Stručna služba predstavila je financijske gabarite za 2010. koji 
će, dakako, biti reducirani u odnosu na 2009. i dala Savezu rok do 26. o.m. da svoje prioritete 
"uskladi sa recesijom", a da polazište toga usklađenja bude ovogodišnji plan. S tim u vezi 
predstavnici Saveza najavili su da će UO Saveza odmah krenuti na posao, ali napomenuli da i od 
Stručne službe očekuju poštivanje klubova koji imaju kontinuitet rezultata i kategorizacija. 

ZAPISNIK I ODLUKE XI. SJEDNICE UO-A 

U rubrici Akti Saveza objavljujemo zapisnik i odluke XI. sjednice Upravnog odbora Saveza.  

XII. SJEDNICA UO-A 

Predsjednica Saveza sazvala je XII. sjednicu Upravnoga odbora Saveza za utorak 24. studenoga 
2009. u sjedištu Saveza s početkom u 18 h uz sljedeći prijedlog dnevnog reda:  
1. Ovjera zapisnika i odluka XI. sjednice. 
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je predsjednica Saveza donijela zbog žurnosti 
3. Izvještaj o izvršenju odluka sa XI. sjednice  
4. Priprema financijskoga plana za 2010.  
5. Ostalo 
Molimo odbornike koji nisu u mogućnosti ili namjeri doći na sastanak da svoj izostanak najave na 
vrijeme u skladu s obvezom iz Poslovnika Saveza, točka 5.1.3.  

REKREATIVCI, POZOR 

Nakon subotnjega mariborskoga turnira - koji je osvojio naš Antonio Lovrić - na rasporedu je veliki 
rekreativni turnir iz Trumpove serije u Kungoti, nedaleko Šentilja. Turnir se igra 21. o.m. u svih pet 
disciplina u dvije jakostne kategorije. Prijeve su do četvrtka u 24 h na opkungota@gmail.com, a na 
toj adresi možete dobiti i ostale informacije. 



POZICIJA UZVRAĆA UDARAC 

Nakon serije oštrih smečeva iz redova skupštinske oporbe članovi Upravnog odbora ZŠS-a uzvratili 
su krajem tjedna tekstom u Jutarnem listu u kojem se prozivaju opozicionalci, ali i Večernji list koji 
im poklanja pozornost. Tekst - ali i neizbježne komentare ispod teksta - možete naći na poveznici: 
http://www.jutarnji.hr/upravni-odbor-zss-a dosta je-blacenja-i-neutemeljenih-napada-/347687-- -

12. studenoga

ODRŽAN KOLEGIJ TAJNIKA 

Današnji kolegij tajnika - na koje su bili pozvani i predsjednici gradskih sportskih saveza - održan je 
u vrlo komornoj atmosferi, posebno uzimajući u obzir doljnju obavijest. Tema je bila priprema plana, 
a među najavama, koje počivaju na već uobičajenim kondicionalima, ističemo: 
- projekcija financijskoga plana za 2010. radi se u iznosu koji bi u najboljem slučaju bio 185 milijuna 
kn (što znači da će sigurno biti manji); 
- skupština ZŠS-a održat će se 10. prosinca. 
Raspoloženje u dvorani nije osobito razigrala ni vijest da stižu plaće za listopad, ali treba priznati da 
je glavni tajnik izvrstno demonstrirao sve odlike stare škole vođenja ovakvih sastanka. 

ZATRAŽENE OSTAVKE PREDSJEDNIKA I TAJNIKA ZŠS-A 

Skupštinska oporba - kako je jučer izvijestio i Večernji list - zatražila je ostavku čelnika ZŠS-a, a 
protiv glavnog tajnika Bašića najavila je i podizanje kaznene prijave. Oporbenjaci tvrde da okupljaju 
već gotovo trećinu skupštine ZŠS-a, a po reakcijama nakon današnjeg kolegija čini se da je i sve 
više nesvrstanih odlučilo izabrati stranu. 

PREDAN OBRAZAC PLANA 

Odlukom Upravnoga odbora sa XI. sjednice usvojen je obrazac Prijedloga plana za 2010. te je isti 
proslijeđen ZŠS-u. Termin sastanka predstavnika Saveza sa Stručnom službom ZŠS-a je ovoga 
ponedjeljka u 10 h. 

REKREATIVCI, POZOR 

Podsjećamo na subotnji rekreativni turnir u Mariboru, najavljen u obavijestima od 3. o.m. te 
skrećemo pozornost na prvi parski turnir Lige DT-a u Čiču u nedjelju. O tome opširnije na stranicama 
BK Zagreb Maksimir: www.badminton-zagreb.hr . 

10. studenoga

ZAVRŠENA XI. SJEDNICA UO-A 

Večeras je nastavljena i završena XI. sjednica Upravnoga odbora Saveza, na kojoj se rješavala 
jedina preostala točka dnevnog reda, a to je Priprema plana za 2010. Na osnovu podnesaka klubova 
ispunjen je obrazac, koji će se uz današnju odluku UO-a proslijediti ZŠS-u, a UO je donio i sljedeće 
programske prioritete za 2010.: 
- zaštita profesionalnoga stručnoga rada, osobito rada s podmlatkom; 
- poštivanje realnoga stanja kategorizacija klubova, osobito imajući u vidu neadekvatno praćenje BK 
Purger i BK Stella u ovoj, ali i prijašnjim godinama; 
- osiguranje jednog profesionalnog radnog mjesta za rad s podmlatkom u BK Medvedgrad 1998. 
Zapisnik i odluke donijet ćemo u statutarnome roku.  

9. studenoga

NAŠI SVLADALI NORVEŠKU 

U ovom času naši vode protiv Norveške sa 3:1 što znači da je pobjeda osigurana! Dok djevojke 
igraju posljednji meč čestitajmo našima na srčanom izdanju u Medvodama, u kojima su u veoma 
teškoj skupini za prsa ostali bez drugog mjesta. Nadajmo se da će taj borbeni duh ostati s našim 
uzdanicama i u ništa lakšem pojedinačnome dijelu. Još jednom - djevojke i mladići, bravo! 



STANJE KATEGORIZACIJA - DOPUNA  

Rješenjem HOO-a od 5. studenoga dvojica članova Stelle - Rihtar i M. Mihetec - dobili su IV. 
kategoriju (3. mjesto na nacionalnom prvenstvu) čime je BK Stella ostvarila status selekcije V. 
kategorije. Rješenja su dostavljena u tajništvo Saveza. 

5. studenoga

PREGLEDI U SPORTSKOJ AMBULANTI - ŽURNO! 

Ovoga tjedna su u sportskoj ambulanti ZŠS-a termini obveznih pregleda rezervirani za badminton. 
Ispričavamo se zbog ovako kasne objave međutim za to smo saznali tek jučer. Iz ambulante 
uvjeravaju da su faks sa terminima poslali savezima još krajem rujna, ali u tajništvu takvog faksa 
naprosto nemamo. No, uzimajući u obzir vrlo korektnu dosadašnju suradnju s našom ambulantom, 
nećemo nikoga okrivljavati, već samo molimo klubove i igrače da ovu obavijest uzmu u žurni 
postupak i obvezu riješe danas ili sutra od 8-19 sati. Telefon ambulante je 6404-480. 

UOČI EP U17 - RAZGOVOR S PREDSJEDNICOM SAVEZA 

Naša mlađejuniorska reprezentacija upravo pakira kovčege pred put u Medvode. Koristimo priliku za 
nekoliko pitanja predsjednici našeg Saveza Lidiji Petrinović Zekan, ali ovoga puta kao izbornici 
nacionalne juniorske selekcije.  
- Koji je cilj nastupa na ovom natjecanju, na kojem se po prvi puta EP održava i za pojedince? 
- Za ovu generaciju osnovni cilj je stjecanje medunarodnog iskustva. S obzirom na ždrijeb, koji nam 
je u ekipnome dijelu dodije io Dance i Škote  bilo bi nerealno gajiti neka velika rezultatska očekivanja
- no za naše će to sigurno biti izvrsna prilika da u srazu s najboljima vide svoju pravu snagu. Ne 
sumnjam u to da će na terenu "ostaviti srce", kako se obično kaže. U pojedinačnom dijelu natjecanja 
veliki broj naših ide odmah u prvom kolu na igrače koji su postavljeni za nositelje, međutim, tamo 
gdje to nije slučaj rastu i šanse za prolaz.
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- Kako su protekle pripreme? 
- Budući da najveći broj igrača - njih šest - dolazi iz zagrebačkih klubova, u Zagrebu je organiziran i 
najveći dio priprema. Naravno, pripreme održavamo u skladu s raspoloživim financijama
Reprezentacija se nekoliko puta okupila u trening-kampovima i t eni ala zajedno, a p ošli smo tjedan 
otišli u Sloveniju i s njihovom, v lo ambicioznom, ekipom odigrali spa ing-mečeve.  
- Tko su nositelji igre ove generacije? 
- Najprije bih nabrojala sve reprezenta ivce. Dakle, kod mladića to su: Ivan Tucaković, Matija 
Hranilović, Dasen Jardas, Dorian Žitnik, a kod djevojaka Ka arina Jagodić, Tena Tucaković, Lucija 
Vlah i Iva Skorup. Kod muškog dijela ekipe situacija je prilično izjednačena  teško je nekoga posebno 
izdvojiti. Od zag ebačkih igrača treba spomenuti Doriana Žitnika koji je stari i i bi će uzdanica u 
parskim konkurencijama i Ivana Tucakovića koji je mlađi, a kandidat je za singl i miks. Kod
djevojaka treba istaknuti Katarinu Jagodić koja će uglavnom igrati u pojedinačnoj konkurenciji te 
Luciju Vlah koja je dominantnija u parovima. 
- Kako u svojoj dvostrukoj funkciji - kao izbornica HBS-a, ali i čelnica ZBS-a - ocjenjujete podršku 
ZBS-a? 
 Podrška je, kao i uvijek, v lo velika. Osnovni doprinos je ostvaren kroz rad I. selekcije ZBS-a u koju 

su bili uključeni svi mladi reprezentativci te su tako mogli raditi s trenerom selekcije Mao Hongom. 

BADMINTON NA MI 2013? 

HOO donosi intrigantnu vijest koju su prenijeli i mnogi mediji. Naime, U Volosu, gradu domaćinu 
sljedećih Mediteranskih igara, članovi Izvršnog odbora MI razmatrali su prijedlog o uključenju triju 
novih sportova na program Igara u Volosu. To su badminton, taekwondo i skijanje na vodi. IO je 
ovaj prijedlog proslijedio Organizacijskom odboru MI Volos 2013 koji će donijeti konačnu odluku. 
Nije potrebno posebno naglašavati koliku bi to korist donijelo našem sportu ne samo na razini 
Sredozemlja, nego i na domaćoj razini.  
Istodobno otvoren je i postupak kandidatura za Mediteranske igre 2017. godine, u sklopu kojeg se 
očekuje ponovna kandidatura Rijeke. Dajmo sad malo mašti na volju i uživajmo u jednom od 
mogućih raspleta...  

3. studenoga

STANJE KATEGORIZACIJE 

Uoči završnoga dijela posla s prijedlogom Plana za 2010. obavili smo još jedno sezonsko sravnjivanje 
stanja kategorizacije igrača po našim klubovima, a time i samog statusa klubova i sporta u cjelini. 



Prema tablicama HOO-a i ZŠS-a u izradu plana za 2010. badminton kreće u statusu gradskoga 
sporta III. kategorije (od pet), a klubovi u 2010. kreću sa ovim startnim pozicijama: 
BK Medvedgrad 1998 - 1 igrač I. kategorije; 1xII.; 4xIII.; 4xIV.; 4xV.; 6xVI. = klub III. kategorije 
BK Purger - 2 igrača IV. kategorije; 3xVI. = klub V. kategorije 
BK Stella - 1 igrač II. kategorije = nekategorizirani klub  
HBK Max - 1 igrač V. kategorije; 6xVI. kategorija = nekategorizirani klub 
Ostali klubovi ne zadovoljavaju razredbene uvjete ZŠS-a. Polazne osnove za izradu plana dostupne 
su na stranicama ZŠS-a. 

VETERANI U ČIČU 

Uz dobrodošlicu Velikogoričanima na ulasku u nacionalnu badmintonsku obitelj, skrećemo pozornost 
i na početak veteranske sezone. No, dajemo i jedno pojašnjenje: naime izraz "mlađi veterani" - 
uveden u raspis jamačno sa željom da olakša orijentaciju - donio je, čini se, nesporazum. Ta 
kategorija u Natjecateljskom pravilniku HBS-a ne postoji, a nije uobičajena ni u međunarodnoj 
terminologiji. U natjecanjima u Hrvatskoj, u skladu s međunarodnim pravilima, razlikujemo veterane, 
dakle sve koji su stariji od 35 godina, s mogućnošću određivanja podskupina za svakih idućih deset 
godina (npr. 45+, 55+ itd.). Dakle u skupini veterana mogu nastupiti svi koji su stariji od 35
godina

 

r

, bez obzira imaju li 36 ili 50 ili 80 godina, a u skupini 45+ samo oni stariji od 45.  
Naravno da osamdesetgodišnjake baš ne očekujemo, ali da se pojave u Čiču i oni bi imali pravo 
nastupiti među "mlađim veteranima" kako ih naziva raspis. 

REKREATIVNI TURNIR U MARIBORU 

Maribor - BK Železničar poziva na rekreativni turnir iz Trumpove serije, koji će se održati u subotu 
14. o.m. Igraju se obje pojedinačne i mješovita parska konkurencija, Prijave su do 12. o.m, a 
opširnije obavijesti na bkzeleznica @gmail.com (Matej Voh, +386 41 349 593).  

31. listopada

ZŠL - I. KRUG 

Izvještava povjerenica Renata Hadžihalilović.  
U prvom krugu ZBL nastupilo je 77 natjecatelja. Vjerujem da ćemo u idućem krugu ponovno probiti 
"stotku". Po prvi puta su nastupili i Turopoljci, a sve brojniji Banjalučani bilježe prve uspjehe. 
Konačno bilježimo porast broja srednjoškolaca!  
Slavodobitnici:  
M 1-4. razred: 1. Dino Ivcevic, 2. Edvin Hadzihalilovic, 3. Martin Brcko  
Ž 1-4. razred: 1. Inga Sadaic, 2. Petra Cvitkusic, 3. Dea-Astrid Landeka  
M 5-6.: 1. Dominik Doko, 2. Mladen Tejic, 3. Sven Jonke  
Ž 1-4.: 1. Lucija Trgovac, 2. Laura Slanc, 3. Karla Bozic  
M 7-8.: 1. Ivan Jelkic, 2. Patrik Sadaic 3. Slobodan Stijakovic  
Ž 7-8.: 1. Tea Grofelnik, 2. Laura Drazic, 3. Dajana Grahovac  
srednjoškolci: 1. Dan Miletic, 2. Ivan Pulko, 3. Miroslav Kocic  
srednjoškolke: 1. Ana Soldo, 2. Mateja Hafner, 3. Kristina Franovic 
Potpun izvještaj kao i tablice nakon prvoga kruga dostupne su u rubrici Školski badminton.  

ODLUKA PREDSJEDNICE SAVEZA 

Odlukom od 31. listopada 2009. nastavak XI. sjednice UO-a prvotno zakazan za 3. studenoga 
prebacujem na utorak 10. studenoga o.g. u 18 sati. Ujedno rok za dostavu podnesaka klubova 
prebacujem na petak 6. studenoga. 
Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan 

PRIPREMA PLANA - NOVI MOMENTI 

O padu gradskog rebalansa već smo svi sve saznali. A u vezi gornje odluke javljamo i o novim 
momentima u ZŠS-u, koji su predhodili odluci predsjednice. Naime, savezi su jučer ipak dobili na 
ispunjavanje već poznati obrazac, koji smo ranijih godina punili početkom jeseni. Rok za dostavu 
ovog obrasca kojeg možete vidjeti na stranicama ZŠS-a (rubrika Obrasci), ali i u našoj rubrici Akti 
Saveza > Plan, jest 12. studenoga, pa je stoga došlo i do pomicanja termina nastavka XI. sjednice i 
dostave klubskih podnesaka. 
U dosadašnjem dijelu pripreme već smo prikupili najveći dio podataka potrebnih za ovaj obrazac; 
međutim klubove upozoravamo da su nam još potrebni podatci za sljedeće rubrike: 
- Športske škole i trening športaša (str. 4) 
- Program športskih priprema - za športaše I. i II. kategorije (str. 7) 



Naravno, klubovi su slobodni dostaviti svoje prijedloge i komentare na bilo koju od stavki obrasca, a 
ponavljamo da je rok za sve podneske petak 6. studenoga. 

REKREATIVKE, PRAVAC ČIČE! 

Velikogorička rekreativna liga sve je brojnija. Nećemo sad o dečkima, nego napominjemo da je 
nakon dva održana turnira u Novom Čiču na ukupnoj listi već petnaestak pripadnica ljepšeg (i to 
doista) spola. Evo prilike i za zagrebačke rekreativke da se uključe, a sve o turniru možete saznati na 
webici Zagreb Maksimira. Ujedno, kako saznajemo, klub VG nalazi se pred prijemom u HBS, pa će 
moći organizirati i prvi krug nacionalnog veteranskog Kupa.  

29. listopada

PRIPREMA PLANA - PODSJETNIK 

Jedno pojašnjenje u vezi jučerašnje obavijesti: klubove koji žele dati svoj doprinos molimo da se u 
eventualnim svojim prijedlozima drže "razrade po programima" onako kako je prikazana u 
financijskome planu Saveza za 2010. (vidjeti rubriku Akti Saveza > Plan rada). Rok je, podsjećamo, 
sutra. 

28. listopada

XI. SJEDNICA UO-A U TIJEKU 

Danas je započela XI. sjednica Upravnog odbora. No zbog obilja, a i važnosti materijala, sjednica će 
se nastaviti za tjedan dana, u srijedu 4. studenoga u 18 sati, po istome dnevnom redu. Osobito 
upozoravamo klubove na obavijest vezanu uz prijedlog plana za 2010. - koju donosimo ispod - te ih 
molimo za ažurnost. 
Također, UO je razmatrao situaciju u Zagrebačkom športskom savezu, a posebno prijedlog skupine 
skupštinara ZŠS-a upućen Gradskoj skupštini, vezan uz Izmjene programa javnih potreba u športu. 
Naime taj su prijedlog prošloga tjedna potpisali i predstavnici našeg Saveza - predsjednica Petrinović 
Zekan i odbornik Skorup. Nakon rasprave Odbor je jednoglasno zauzeo sljedeći stav:  

 

t  

i

" Upravni odbor ZBS-a pruža punu podršku inicijativi nastaloj unutar Skupštine Zagrebačkog
športskog saveza koja ima za cilj utvrđivanje kako regularnosti financijskoga poslovanja u ZŠS-u 
tako i poštivanja planskih i drugih normativnih akata ZŠS-a koje je sama ta Skupš ina donijela."
Prijedlog skupine skupštinara dostupan je u rubrici Akti Saveza > Upravni odbor. 

PRIPREMA PLANA ZA 2010. 

Obzirom da ZŠS još uvijek ne raspolaže iznosom koji će Grad izdvojiti iz svoga proračuna za 2010. 
izostali su i uobičajeni obrasci koje je UO u sklopu pripreme plana slao klubovima na popunjavanje. 
Međutim, kako se, ni u ovim neizvjesnim okolnostima, klubovi ne bi marginalizirali u procesu 
donošenja ovog dokumenta, Upravni odbor je zaključio: 
- da se u pripremu plana ide na temelju i u okvirima plana i programa koji su važili za ovu godinu; 
- da se klubovi očituju oko toga smatraju li da bi neke od programskih i planskih (financijskih) stavki 
iz plana za 2009. trebalo mijenjati te da dostave konkretni prijedlog u tome smislu. 
Rok za očitovanja klubova je petak, 30. l stopada. 
Također, UO je donio odluku da se radni odnos s trenerima selekcije Maom i Fitriadijem produži i u 
2010. godini te ujedno podsjeća klubove da su kandidature za sudjelovanje u selekcijama stalno 
otvorene te da klub može svoga igrača kandidirati u svakom trenutku u kojem smatra da je igrač taj 
status zavrijedio. Ujedno, UO je u prijedlogu rada za 2010. predvidio konkretnije kriterije selekcije, o 
kojima ćemo izvijestiti u zapisniku XI. sjednice. 

26. listopada

STARTALA NAŠA LIGA 

U subotu je u Turbo limaču startala ovosezonska Zagrebačka školska liga. Rezultate i izvještaj 
objavit ćemo čim stignu, a gužve oko borilišta - u kojoj su sudjelovala neka stara, ali i neka nova lica 
- nije nedostajalo. Našoj masovki i njenim voditeljima želimo dobru sezonu. 

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZA LISTOPAD 



Dotacije za objekte na Velesajmu za listopad proslijeđene su na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK 
Max, sukladno financijskome planu. 

NOVOSTI IZ HOO-A  

HOO polako, ali ipak, nadopunjuje svoju internetsku stranicu www.hoo.hr . Novost je rubrika 
Multimedija koja u potenciji otvara ogromno polje "integriranih medija" pa svakako zaslužuje 
pozornost. Tu je naravno i časopis Olimp, u pdf-verziji. 
Međutim, skrećemo pozornost na rubriku Medijski kutak i izvještaj sa zadnje sjednice Vijeća HOO-a, 
koji je bio prenesen i u tisku. Konkretno na onaj dio izvještaja iz kojeg se vidi kako to izgleda kad se 
pokušaj lažiranja kategorizacije ne riješi unutar tajničke kancelarije nego se s njim ode pred 
nadležna tijela. Kako bi Englezi rekli, just in case... 

ISPRAVAK I ISPRIKA  

Ispravljamo informaciju vezanu uz CJI: svoje polufinale Juraj Denžić ostvario je u konkurenciji 
muških, a ne mješovitih parova, sa partnerom Rojem iz Slovenije. Ispravak smo sproveli u 
predmetnoj obavijesti te se ujedno ispričavamo svima koje je krivi navod zasmetao.  

ZAGREB NEWS POZIVA...  

"Zagreb News", besplatne novine tvrtke Nacional, uskoro objavljuje bilten posvećen zimskoj ponudi 
sporta i rekreacije u gradu, pa tako i mogućnosti igranja badmintona. Obzirom da se te novine 
distribuiraju u preko 400 tisuća primjeraka izdavač zove sve zainteresirane da svoju ponudu objave 
u listu, odnosno da se jave na e-adresu: miroslav.susnik@nacional.hr .  

22. listopada

KOLEGIJ TAJNIKA ZŠS-A  

Danas je održan kolegij tajnika gradskih sportskih saveza na kojem je glavna tema bila izrada 
prijedloga plana za 2010. Izdvajamo glavne stavke naputaka, koje su obrazložili glavni tajnik ZŠS-a 
Bašić i njegov pomoćnik Puhak: 
- iznos s kojim će grad financirati sport u 2010. još uvijek se ne zna ni u okvirnim veličinama;  
- osnovni programski kriteriji ostaju isti: broj kategoriziranih igrača po sportu/klubu, te zastupljenost 
svih uzrastnih kategorija unutar kluba; 
- savezi dobivaju znatno veću samostalnost u predlaganju programskih prioriteta, ali će biti i znatno 
veća odgovornost u praćenju realizacije; 
- sugestija savezima je da što više honorarnog stručnog rada pretvore u profesionalni kako bi se 
kroz socijalna prava taj dio programa zaštitio od rebalansa; 
- rok savezima za izradu prve varijante prijedloga je 4. studenoga. 

21. listopada

XI. SJEDNICA UPRAVNOG ODBORA 

Predsjednica Saveza sazvala je XI. sjednicu Upravnoga odbora Saveza za srijedu 28. rujna 2009. u 
sjedištu Saveza s početkom u 18 h uz sljedeći prijedlog dnevnog reda:  
1. Ovjera zapisnika i odluka X. sjednice. 
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je predsjednica Saveza donijela zbog žurnosti 
3. Izvještaj o izvršenju odluka sa X. sjednice 
4. Izvještaj o programskome i financijskome izvršenju za prethodno razdoblje  
4.1 Programski izvještaj 
4.2 Financijski izvještaj 
4.2.1. Dugovanja prema klubovima nastala uskratom dvanaestina u 2008 i 2009. 
5. Razrada izvršenja programskoga i financijskoga plana za iduće razdoblje 
5.1 Programska razrada 
5.1.1 Stav UO-a uoči skupštine ZŠS-a 
5.1.2 Priprema plana za 2010. 
5.1.3 Stav Saveza oko prijedloga R. Galjera 
5.2 Financijska razrada 
6. Ostalo 
Molimo odbornike koji nisu u mogućnosti ili namjeri doći na sastanak da svoj izostanak najave na 



vrijeme u skladu s obvezom iz Poslovnika Saveza, točka 5.1.3.  

DVIJE-TRI NAKON POREČA 

Nakon što su se slegli dojmovi s ovogodišnjeg Poreča možemo se upustiti u mali rezime: vrijeme kad 
su se zagrebački igrači na porečko postolje penjali masovno, kao nedjeljni izletnici na Sljeme, očito 
je iza nas. No za utjehu možemo reći da je iza nas i ono još davnije vrijeme kad je CJI bio zanimljiv 
samo najbližim susjedima jer turnir, usprkos poteškoćama, ima svoju natjecateljsku draž za čitav 
ovaj dio Evrope. Polufinale Josipa Uglešića u singlu i Jure Denžića u muškom paru sa slovenskim 
partnerom najdalji je zagrebački proboj u ždrijebu, a ovdje navedimo i podatak - koji ipak nije 
iznenađujuć - da su najbolji zagrebački plasmani i u ovim sušnim uvjetima najbolji na nacionalnoj 
razini.  
U popratnome turniru - kadetskom AYI-u - situacija je slična, no obzirom na ulazna godišta naših 
najmlađih nada vjerujemo da će već iduće izdanje donijeti još sjajnije medalje. 

19. listopada

ODLUKA PREDSJEDNICE SAVEZA 

Odlukom iz nadležnosti Upravnoga odbora 19. listopada 2009. potvrđujem Propisnik Zagrebačke 
školske lige s kalendarom za sezonu 2009-10. 
Obrazloženje: odluku donosim zbog žurnosti, uz konzultaciju s članovima UO-a, kako bi natjecanje 
moglo početi u predloženome terminu, tj. 24. o.m. 
Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan 

POČINJE ZŠL 2009-10.  

Sukladno gornjoj odluci danas u rubrici Školski badminton objavljujemo Propisnik s kalendarom, kao 
i poziv za prvi krug Lige, koji će se održati u subotu, 24. listopada na Velesajmu.  

OPONENTI IZ ZŠS-A NA RADIJU  

Prošlog četvrtka na Radio Sljemenu gostovali su glavni oponenti trenutačnoga sukoba u ZŠS-u. U 
emisiji Nataše Mikas gosti su bili Velimir Bašić, glavni tajnik ZŠS-a, Boško Lozica iz Gradskog ureda 
za šport, te članovi skupštine ZŠS-a Tomislav Karlo i Boro Stipić. Razgovor u cijelosti možete 
poslušati na linku 
http://rnz.hrt.hr/view_file.php?dat_id=31660&view=y 
Ono što smatramo najznačajnijom porukom ove emisije jest definitivna potvrda da su gradski novci 
u cijelosti došli u ZŠS, te da je ZŠS mjesto na kojem se odvija ona kemija u kojoj savezi ostaju bez 
12-ina. U svakom slučaju dobra najava za skupštinu Grada koja se sprema za kraj ovog mjeseca. 

16. listopada

POČINJU NAŠA PODMLADAČKA MP-A  

Naša podmladačka međunarodna prvenstva - Juniorsko MP i Alpe-Adria - počinju danas u Poreču. 
Slobodno možemo reći da se gradski badminton ovog vikenda preselio u Istru, iz koje očekujemo 
dobre vijesti. Opširnije na www.crointer.com .  

I HBK MAX NA FACEBOOKU 

Iz HBK Max javljaju nam da i sami posjeduju aktivnu grupu na Facebooku: 
www.facebook.com/group.php?gid=137994879220

15. listopada

JAKOSTNE LJESTVICE ZŠL-E 

U rubrici Školski badminton donosimo ažurirani Pravilnik za tekuću sezonu, kao i rang-liste uoči 
prvoga kola. Napominjemo da još uvijek čekamo odluku Upravnog odbora o kalendaru natjecanja, 
dotično i o datumu prvoga kola. Čim odluka bude donesena objavit ćemo je. 



ZAGREBAŠI NA FEJSU

Iz BK Zagreb Maksimir dobili smo obavijest da je klub otvorio svoj profil na Facebooku: 
http://www.facebook.com/badminton.zagreb te poziva sve prijatelje da se pridruže. 

13. listopada

FITNESS U ZAVRTNICI 

U nikad široj ponudi sportskih centara, usmjerenoj prema sportskim savezima i klubovima, nudi se 
još jedan - centar FirstFitness u Zavrtnici 17, čiji su aduti prošireni prostor te dječja igraonica. 
Opširnije na www.firstfitness.hr .  

12. listopada

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZA RUJAN 

Dotacije za objekte na Velesajmu za rujan proslijeđene su na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK 
Max, sukladno financijskome planu. 

TURNIR U POVODU DANA NEOVISNOSTI 

Velika Gorica - O rekreativnom turniru organiziranom u susjedstvu možete se obavijestiti na 
stranicama BK Zagreb Maksimir: www.badminton-zagreb.hr . 

IGRAONICA NA BORČECU 

Sportski centar iz podsljemenskoga naselja Borčec poziva na otvorenje igraonice za djecu 17. i 18. 
listopada. Opširnije na www.rg-sportcentar.com .  

7. listopada

TURNIR U POVODU DANA NEOVISNOSTI 

Goričani pozivaju rekreativce na turnir koji će se sutra popodne - a u povodu Dana neovisnosti - 
održati u DT areni u Novom Čiču. Turnir počinje u 16 sati, a opširnije informacije mogu se dobiti 
preko kontakata velikogoričkoga kluba u našoj rubrici Natjecanja. 

KOLEGIJ TAJNIKA ZŠS-A 

Jutrošnji kolegij tajnika gradskih Saveza protekao je u atmosferi koja se mogla očekivati nakon 
medijskih izvješća s jučerašnje konferencije za novinstvo koji je održao osmerac sastavljen od 
članova Skupštine ZŠS-a. Glavni tajnik Bašić pokušao je objasniti okolnosti rebalansa, i relativizirati 
stavove i podatke koje danas čitamo u novinama, no najuvjerljiviji je bio kad je priznao da 
"funkcioniramo onako kako moramo funkcionirati" navodeći da su neke od velikih izvanplanskih 
dotacija (NK Lučko, NK Hrvatski dragovoljac, RK Lokomotiva, NK Dinamo) učinjene i čine se mimo 
njihovih saveza. Jedna lijepa poslovica, koja dolazi iz istoga kraja iz kojega i naš gradonačelnik, 
kaže: Veži konja gdje ti aga kaže. Ipak, g. Bašić je kolegij otvorio lijepom viješću, naime da je 
upravo u Gradskom uredu izborio plaće za deveti mjesec. 
U vezi plana za 2010. još uvijek čekamo agin pravorijek: naime dok ZŠS ne sazna koliki je iznos 
određen gradskome sportu za 2010. nema ni instrukcija savezima o tome kako će se i u kojim 
iznosima raditi prijedlog plana. 

6. listopada

ZAGREBAČKA ŠKOLSKA LIGA  

U vezi poziva povjerenice Zagrebačke školske lige koje su neki danas dobili e-poštom, napominjemo 
da Upravni odbor još nije donio kalendar ovoga natjecanja. Na IX. sjednici usvojene su tek neke 
promjene u sustavu natjecanja, a vjerujemo da će UO brzo riješiti i ostalo, te ćemo tada objaviti i 
Pravilnik za 2009-10. zajedno s kalendarom. 



5. listopada

PODSJETNIK 

Podsjećamo klubove da je danas rok za dostavu podataka vezanih uz obavijest od 30. rujna. 

SPORTSKI SUSRETI PROFESIONALACA ZŠS-A  

Sa željom da malo ojača društvene veze među zaposlenicima ZŠS-a i njegovih saveza, skupina 
entuzijasta na čelu s agilnom kolegicom Vesnom Puljić iz Skijaškoga saveza, organizirala je prošle 
subote parske turnire u badmintonu i tenisu u paviljonu 6 na Velesajmu. U nadi da će ovaj "team 
building" pridonijeti jačanju osjećaja zajedništva među profesionalcima gradskog sporta, skromno 
napomenimo da su tajnik Cvetnić i partnerica Sabljić iz Odborkaškoga saveza u revijalnom tonu došli 
do pobjede na badmintonskom natjecanju. 

1. listopada

UGOVOR HOO-A I TRAUME

Ugovorom o suradnji, koji su prije nekoliko dana potpisali HOO i zagrebačka Klinika za 
traumatologiju, Klinika će pružati zdravstvenu zaštitu ozlijeđenim sportašima koji se nalaze u 
razvojnim programima HOO-a, i to glede pregleda, dijagnostike, operativnog zahvata, liječenja, 
rehabilitacije ili određene druge usluge koja je u okviru nadležnosti Klinike. Klinika će omogućiti 
prioritet i najviši stupanj zdravstvene skrbi, odnosno što je moguće bržu, efikasnu i stručnu pomoć u 
liječenju i rehabilitaciji sportaša. 
Klinika za traumatologiju će HOO-u i nacionalnim sportskim savezima koji su organizatori velikih 
sportskih natjecanja u Hrvatskoj, a prije svega ako se održavaju u Zagrebu, omogućiti prioritet 
zdravstvene zaštite u slučaju ozljeda za sportaše i druge akreditirane osobe svih zemalja sudionica 
natjecanja. 

30. rujna

PRIPREMA PLANA ZA 2010. 

Sukladno predhodnoj obavijesti, a nakon konzultacija s članovima UO-a, molimo sve klubove 
zainteresirane za sudjelovanje u planu i programu rada u 2010. da najkasnije u ponedjeljak 5. 
listopada dostave u tajništvo: 
- ukupan broj svih registriranih igrača, podijeljen prema dobnim skupinama kako su regulirane 
aktima HBS-a (veterani, seniori, juniori, mlađi juniori, kadeti, mlađi kadeti, poletarci); 
- poimence kategorizirane sportaše, prema ostvarenoj kategoriji. 

28. rujna

PRIPREMA PLANA ZA 2010. 

Još uvijek nemamo uputstava vezanih uz proceduru donošenja plana gradskog sporta za 2010. No, 
kako nas događaji ne bi zatekli molimo klubove da već sada pripreme osnovne podatke vezane uz 
svoje djelovanje. U prvome redu broj registriranih igrača (po dobnim skupinama) i broj 
kategoriziranih igrača. Ti podatci nalaze se u tzv. bazi podataka ZŠS-a, no ipak ćemo klubove 
zamoliti za dostavu i to iz dva razloga: 
- da bismo prekontrolirali podatke unesene u bazu; i još važnije, 
- da bismo podatke imali crno na bijelom u slučaju da novi operativci iz ZŠS-a, koji budu radili 
prijedlog plana, naprosto ignoriraju bazu i zatraže podatke na papiru. 
Stoga molimo sve klubove koji žele sudjelovati u planu i programu za 2010. da podatke pripreme, a 
o roku za dostavu ćemo izvijestiti. 

FITNESS NA VELESAJMU 

Na Zagrebačkom velesajmu, paviljon 25, u listopadu se otvara novi centar za fitness i aerobiku, 
namijenjen sportašima i rekreativcima. Opširnije na www.fc-xxl.hr . 



24. rujna

JOŠ MALO O NAČELNIM PITANJIMA 

Ispričavamo se unaprijed zbog višekratnog maltretiranja "sportskom politikom", ali mišljenja smo da 
se radi o sistemskim pitanjima u najčišćoj formi - odnosu vlasti, novca i ciljeva u zajednici - koji u 
kriznim situacijama dolaze u prvi plan. Stoga skrećemo pozornost na jedno viđenje, s kojim se ne 
moramo složiti, ali koje dolazi iz pera osvjedočenoga poznavatelja sportskoga sustava Jure Ozmeca. 
Radi se o njegovoj redovitoj kolumni na portalu HTV-a: http: www.hrt.hr/?id=sport//

- -

 

 na kojoj, pod 
naslovom Naivac, komentira i posljedna događanja u gradu.  
Još jedna tehnička napomena: u načelu u ovoj rubrici dajemo samo adresu poveznice, a ne 
umećemo mogućnost automatskog "linkanja". To stoga što se linkovi mijenjaju i gase, pa to tijekom 
vremena može stvoriti neažurnu sliku. Stoga se uz malo truda (čarobna formula copy/paste) stvar 
dade riješiti. 

23. rujna

ZBIVANJA U ZŠS-U 

O recentnim zbivanjima u ZŠS-u bilo je ovih dana dosta medijskih priloga. Napominjemo da naš UO 
prati situaciju, koja je postala osobito burna nakon nedavnoga anonimnoga pisma odaslanoga na 
mnoge adrese u gradu, pa tako i na adrese nekih naših članica. Pismu nismo davali javni značaj iz 
samo jednoga razloga - nije bilo potpisano - ali se na javne reakcije nije dugo čekalo, pa prenosimo 
ovaj intervju: http://www.sportal.hr/ostalo/sjednice-uo-moru-cak-22 sluzbena-automobila clanak-
18826  
No, skupina od osam gradskih saveza (atletika, plivanje, tenis, triatlon, judo, ronjenje, skvoš, 
koturaljkanje) izašla je 18. o.m. s inicijativom da se stvari izvedu na čistac: zašto i tko, usprkos 
odlukama svih nadležnih tijela ZŠS-a i Grada, mijenja financijski plan gradskoga sporta i uskraćuje 
planirana sredstva savezima. U tom smislu zatražen je hitan razgovor kod predsjednika Šepeca. 
O razvoju događaja ćemo izvijestiti, a nema sumnje da će prašine biti i u vodećim medijima. 

21. rujna

II. SELEKCIJA 

Upitu Upravnoga odbora vezanom uz interes za rad u II. selekciji odazvala su se dva kluba - to su 
BK Medvedgrad 1998 i HBK Max. 

GORIČANI KRENULI 

Velika Gorica - Pobjednici prvoga turnira DT lige su Hrvoje Jerkin, te prvi pratitelji Viktor Lazar i 
Željko Senfner. "Badminton je stigao u naš grad!" zaključuju organizatori iz Badmintonskog kluba VG 
i već najavljuju nove akcije, u prvome redu turnir za djecu "od 5 do 15" koji će se održati u 
studenome. Nadamo se da će klub, uz obilje akcija koje vodi i planira, ubrzo pokrenuti i svoju 
internetsku stranicu što će nam svima otvoriti prozor u oživjeli gorički badminton. Za sada kontakti 
kluba i DT Arene su: tel./ faks: 01/ 6214 530; mob. 098 316 284 i 091 6028 120; e-pošta:
romanmarjanovic@optinet.hr . 

18. rujna

ZAPISNIK I ODLUKE X. SJEDNICE 

U rubrici Akti Saveza objavljujemo zapisnik i odluke X. sjednice Upravnoga odbora. 

KREĆE HRVATSKI KUP 

Uoči starta domaćega natjecateljskoga programa sezone 2009-10. svim zagrebačkim igračima i 
klubovima želimo puno uspjeha. Sretno! 

PODSJETNIK 

* Podsjećamo na odluku UO, o kojoj smo obavijestili 10. rujna: sve klubove zainteresirane za rad u 



II. selekciji molimo da svoj interes iskažu najkasnije 20. rujna, u skladu s odlukom 3 sa X. sjednice. 
* Podsjećamo i na današnji turnir u Novom Čiču - vidjeti obavijest od 10. rujna. 

OGLASI 

* Tvrtka D-inter poziva na nabavku sezonske sportske odjeće. Opširnije na www.d-inter.hr. 
* Tvrtka Kultur-Nik nudi najam renaultovih kombija. Opširnije na www.kultur-nik.com .  

16. rujna

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZA KOLOVOZ 

Dotacije za objekte na Velesajmu za kolovoz proslijeđene su na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK 
Max, sukladno financijskome planu. 

II. FESTIVAL REKREACIJE U OPATIJI 

Rekreativcima skrećemo pozornost na 3. listopada kada se u opatijskoj dvorani Gorovo održavaju 
rekreativni turniri u više kategorija. Prijave se primaju do 25. rujna. Opširnije informacije šaljemo na 
zahtijev, ili ih potražite kod organizatora - ksr.gorovo@gmail.com; mob. 098 328 923 ili 095 910 10 
36. Festival se priređuje pod pokroviteljstvom HOO-a i Hrvatskoga saveza sportske rekreacije. 

PROMJENE U ADRESARU 

U Adresaru Saveza molimo uvažiti promjenu: 
BK Purger - stari naslov e-pošte briše se, a unose se nove adrese: zsavor@koncar gim.hr-

j
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zsavor@gmail.com .  

14. rujna

ZASTOJ U E-POŠTI 

Upozoravamo da je ovoga vikenda došlo do zastoja u e-pošti Saveza. Naime zbog nekontrolirane 
količine spam-poruka koja nam stiže, ulazni sandučić povremno ostaje zatrpan. Ako ste od petka 
slali poruke Savezu provjerite je li vam stigao odgovor, odnosno pošaljite poruku ponovno. 

10. rujna

ODRŽANA X. SJEDNICA UO-A

Večeras je održana deseta sjednica našeg Upravnog odbora. Zapisnik i odluke donijet ćemo u 
statutarnom roku, a za sada ističemo najvažnije: 
- do kraja tekuće godine Savez će (kao i ostali gradski savezi) dobiti još jednu i pol dvanaestinu, što 
znači 20.725,01 kn. Stav UO-a je da se taj iznos podijeli u skladu s već ustanovljenom razradom; 
- angažmanom trenera Fitriadija nastavlja se rad II. selekcije Saveza te se pozivaju svi klubovi 
Saveza da do 20. o.m. dostave u tajništvo imena zainteresiranih igrača podmlatka koji bi radili u toj 
selekciji. 

ŽIVNULO U SUSJEDSTVU - VG OPEN PRED VRATIMA!  

Obično ne virkamo u susjedna dvorišta, ali dobar glas ima pravo prijeći administrativne granice. 
Nakon dugo godina badmintonskog zatišja u Velikoj Gorici stvari - po svemu sudeći - kreću na bolje. 
Skupina entuzijasta predstavlja i prve rezultate svojih ljetnih aktivnosti - osnovan je klub, koji upravo 
čeka na prijem u HBS, badminton se uselio u cijeli prostor dvorane pod ceradom u Novom Čiču, 
krenule su akcije prema rekreativcima i školarcima, a datum na koji danas skrećemo pozornost jest 
petak 18. rujna kada se Goričanci predstavljaju svojoj, a i široj (dakle i zagrebačkoj) badmintonskoj 
javnosti. Evo poruke koju potpisuje predsjednik goričkog kluba g. Slobodan Miščević: 
Sa zadovol stvom obaviještavamo da 18. rujna 2009. počinje "VG Open" prvi badmintonski turnir u 
DT Areni, koji će se bodovati i za ukupnog pobjednika Badmintonske lige DT-a. Turnir i liga
namijenjeni su isključivo rekreativcima i svi se mogu prijaviti. P ijave se prima u na broj telefona
091/2505 382
ili na mail boris@dt-arena.hr. Također obaviještavamo da od 22  rujna 2009. počinje badmintonska
škola za sve uzraste. Školu vode profesionaci (izbornik badmintonske reprezen acije Hrvatske) a



možete se prijaviti na telefone 091/6028 120, 098/316-284.-  
Obavijest o natjecanju uvrstili smo i u našu rubriku Natjecanja, a DT Arenu u Novom Čiču - koja je u 
međuvremenu uzduž i poprijeko isrcrtana badmintonskim terenima - možete razgledati na poveznici 
http://www.dt-arena.hr/Album1.htm . Toplo preporučujemo svim zainteresiranima ovu inicijativu, 
kojoj je krajnji cilj stvaranje jakog badmintonskog centra u turopoljskoj metropoli koja je - 
podsjetimo - i jedan od najvećih hrvatskih gradova. 

9. rujna

KOLEGIJ TAJNIKA 

Na danas održanom kolegiju tajnika gradskih saveza, tajnicima su najprije predstavljeni novi 
pročelnik Gradskog ureda za obrazovanje, kulturu i šport g. Ivica Lovrić i novi/stari zamjenik 
pročelnika g. Boško Lozica. Nakon toga opsežni rezime situacije podastro je glavni tajnik Bašić, 
odgovorivši i na osnovna pitanja i nedoumice koje kolaju gradskom sportskom zajednicom. Ukratko, 
rebalans gradskoga proračuna za 2009. od 10% realizira se u drugome polugodištu, što znači da će 
glavnina reza pasti upravo u razdoblje koje je pred nama. Polazeći od primjedbe gradonačelnika da 
je šezdeset posto programa unutar gradskoga sporta i njegovih saveza čista rekreacija (što, uzgred 
rečeno, i jest istina), čelnici ZŠS-a odlučili su rez sprovesti na području na kojem je "krajnji korisnik 
proračunskih sredstava" najmanje transparentan, a to je honorarni stručni rad, uključujući tu i 
razvojne programe i centre. Međutim, svugdje gdje su ti programi pretočeni u radni odnos, i gdje je 
krajnji korisnik jasno identificiran, sredstva se neće dirati. Imajući to u vidu moramo podsjetiti na 
dalekovidne odluke našeg Upravnog odbora koji je otvaranjem trenerskih radnih mjesta već prije 
zaštitio ove programe. Stoga je glavni tajnik izrjekom napomenuo da se do kraja godine neće dirati 
u: 
- plaće zaposlenika u savezima i klubovima; 
- dotacije za objekte; 
- stipendije kategoriziranih sportaša; 
- dotacije za funkcioniranje Saveza (najam prostora i sl., što ionako ide mimo računa saveza). 
Što se preostalih sredstava tiče - a to su dvanaestine - savezi će do kraj godine dobiti jednokratni 
iznos u visini cca 1,5 dvanaestine koje će moći rasporediti po vlastitim prioritetima, uz uvjet da takvu 
odluku, s punom razradom po programima i korisnicima, dostavi ZŠS-u. 
S tim je u vezi i najava procedure koja će važiti za plan u 2010. Naime, ZŠS - držeći se istih općih 
kriterija koji su vladali do sada, dakle broja kategoriziranih sportaša po savezima/klubovima - neće 
ulaziti u detaljnu razradu po stavkama, nego će dati mnogo veću autonomiju savezima, koji će na 
osnovu navedenih općih kriterija, sami morati napraviti konačnu razradu i dostaviti istu ZŠS-u. Uz to 
najavljena je i direktiva kojom bi se svi razvojni programi (npr. angažman vrhunskih trenera, sportski 
centri...) pretočili u radna mjesta s ugovorima na neodređeno vrijeme.  
Na kraju je glavni tajnik najavio idući kolegij, koji bi se trebao održati već za nekoliko dana, te 
skupštinu ZŠS-a koja će izglasati rebalans. 

7. rujna

NAJAVLJEN KOLEGIJ TAJNIKA 

Danas je telefonskim putem, dosta žurno, iz ZŠS-a najavljen redovni kolegij tajnika sportskih saveza 
i to za srijedu ujutro. Tema kolegija je očekivana: plan preživljavanja. Naime, rebalans gradskog 
proračuna trebat će ispoštovati do kraja godine, tj. rez od 10% na cijeli planirani iznos za 2009. 
trebat će realizirati kroz posljednji kvartal. Opširnije u srijedu. 

INSPORT NUDI 

Tvrtka Insport nudi sportsku opremu po povoljnim cijenama - opširnije na www.insport.hr .  

2. rujna

X. SJEDNICA UO-A 

Predsjednica Saveza sazvala je jučer X. sjednicu Upravnog odbora Saveza za četvrtak 10. rujna 
2009. u sjedištu Saveza, s početkom u 18 sati uz sljedeći prijedlog dnevnog reda: 
1. Ovjera zapisnika i odluka IX. sjednice. 
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je predsjednica Saveza donijela zbog žurnosti 
3. Izvještaj o izvršenju odluka sa IX. sjednice 
4. Izvještaj o programskome i financijskome izvršenju za prethodno razdoblje 



4.1 Programski izvještaj 
4.2 Financijski izvještaj 
5. Razrada izvršenja programskoga i financijskoga plana za iduće razdoblje 
5.1 Programska razrada 
5.2 Financijska razrada 
6. Ostalo 
Materijali je odbornicima poslan danas. Molimo odbornike koji nisu u mogućnosti ili namjeri doći na 
sastanak da svoj izostanak najave na vrijeme u skladu s obvezom iz Poslovnika Saveza, točka 5.1.3. 

ODLUKA PREDSJEDNICE SAVEZA 

Na osnovu Statuta Saveza 1. rujna 2009. donosim odluku o pokretanju postupka za zasnivanje 
radnoga odnosa sa g. Hendrom Fitriadijem, rođenim 13. listopada 1974. u Jakarti, Indonezija, na 
poslovima i zadatcima trenera II. selekcija ZBS-a. 
Obrazloženje: odluku donosim zbog žurnosti kako bismo proceduralni tijek započeli na vrijeme. 
Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan 

KLUBOVI.ORG 

Obavještavamo o pokretanju novog web-servisa Klubovi.org. Servis je nastao prošle godine sa 
svrhom centralizacije informacija o sportskim klubovima na području Hrvatske i udomljavanja 
besplatnih internetskih stranica za sportske udruge. Servis je trenutno u radnoj verziji na adresi: 
http://www.klubovi.org s podatcima iz 2007. godine, ali pruža mogućnost ispravke netočnih 
podataka i dodavanje novih klubova. Uz to stranice sadrže forum za rasprave o sportskim temama i 
klubovima.  

31. kolovoza

PODSJETNIK NA RUJAN 

Podsjećamo da u rujnu - dotično 15. rujna - završava registracijski odnosno prijelazni rok HBS-a, pa 
molimo klubove i igrače da o tome već sada povedu računa.  

TRENER MAO STIGAO 

Internetski portal BK Medvedgrad 1998 http://www.bkmedvedgrad hr. / javlja da se trener I. selekcije 
Saveza Mao Hong vratio s godišnjeg odmora i počeo radom. 

RASPORED PRIPREMA REPREZENTACIJE U17  

Raspored priprema naše mlađejuniorske reprezentacije, koji se održava u Zagrebu, dostupan je na 
internetskim stranicama HBK Max http://www.maxbadminton.hr/Vijesti.aspx .  

28. kolovoza

MLAĐI JUNIORI U SLOVAČKOJ 

Od srijede 26. kolovoza do nedjelje mlađejuniorska reprezentacija Hrvatske sudjeluje u regionalnom 
projektu BE-e - pripremenom kampu koji završava ekipnim turnirom u Prešovu. Na kampu osim naše 
ekipe sudjeluju Mađari i domaćini dok će na turnir doći još i reprezentacije Austrije, Poljske, Češke. 
Na turnir su pod vodstvom Silvia Jurčića otputovali sljedeći zagrebački igrači: Iva Skorup, Tena 
Tucaković, Katarina Jagodić, Ivan Tucaković, a uz njih Dasen Jardas iz Rijeke i Matija Hranilović iz 
Čakovca. 

27. kolovoza

POČINJE EJK 2009-10

Evropski juniorski kup za sezonu 2009-10. počinje ovoga vikenda u Bugarskoj. Na put u Pazardžik 
otisnuli su se: Josip Uglešić, Juraj Denžić, Fran Nodilo, Željka Drmić, Maja Knežević, Lucija Vlah te 
Čakovčanin Luka Vlahek. Naši se ne mogu potužiti na nositeljske pozicije: parovi Uglešić-Vlahek te 
Vlahek-Knežević su prvi nositelji, Knežević-Vlah druge nositeljice, Uglešić – 3/4... No protivnici, 



mahom Grci i Bugari, velika su nepoznanica. 

26. kolovoza

REPREZENTACIJA PODMLADKA NASTUPILA U MAĐARSKOJ 

Protekloga vikenda na prijateljskom ekipnom turniru mlađih juniora u Mađarskoj je nastupila naša 
reprezentacija mlađih juniora. S turnira izvještava izbornica Lidija Petrinović Zekan. Reprezentacija je 
nastupila u slijedećem sastavu:  
Josip Uglešić, Juraj Denžić, Luka Vlahek (Čakovec), Dinko Đurđević, Željka Drmić, Maja Knežević, 
Martina Skorup, Lucija Vlah.  
Iako je predviđeno bilo da se igra samo jedan dan zbog većeg broja ekipa produžili smo svoj 
boravak do nedjelje i ukupno odigrali četiri susreta. Igrali smo protiv ekipe Finske I, Finske II, 
Mađarske (Team Multi Alarm) i Ukrajine. Ostvarili smo slijedeće rezultate: 
Hrvatska - Finska I - 1:6; 
Hrvatska – Finska II – 2:5; 
Hrvatska – Mađarska – 2:5: 
Hrvatska – Ukrajina – 3:4. 
Kako je ovo bio prvi turnir u novoj natjecateljskoj sezoni, a i mnogi igrači su još u pripremnom 
periodu treninga, tako rezultat ne čudi. Međutim igrači su iz meča u meč prikazali sve sigurniju i 
uvjerljiviju igru. Između svih treba posebno istaknuti naše juniorske prvake u miksu (Denžić- Vlah) 
koji su bili poraženi samo od Ukrajinaca, a sve ostale mečeve su suvereno pobijedili, te ženski par 
Skorup-Vlah koje su iznenadile svojom nadahnutom i borbenom igrom. Za kraj apsolutno pohvale 
idu svim igračima, jer su u svakom meču prikazali veliku motivaciju, požrtvovnost te ekipni duh. 
Natjecateljska sezona se nastavlja, već ovaj vikend juniori odlaze u Bugarsku na prvi turnir iz serije 
Europskog juniorskog kruga.  

24. kolovoza

ZŠS POZIVA 

Zagrebački športski savez - suorganizator atletskoga Grand Prixa, našeg popularnog Hanžeka - 
poziva najmlađe članove gradskih sportskih klubova, bez obzira na sport kojim se bave, da se 
priključe promotivnoj priredbi uoči mitinga. Ta će se priredba održati na Jelačićevom trgu u subotu, 
29. o.m. od 10 do 21 sat, a sastojat će se u natjecanju u različitim atletskim disciplinama. Hanžek se 
održava 31. kolovoza na stadionu Mladosti na Savi. 

BADMINTONSKI UPITNIK 

BE poziva sve ljubitelje (i poznavatelje) badmintona da se uključe u internetsku anketu koja se 
provodi na naslovu http://www.zoomerang.com/Survey/survey.zgi?p=WEB229H6KXR94B a čiji je cilj 
pomoći globalnoj promociji našega sporta. Svaki anketirani ujedno sudjeluje u nagradnoj igri sa 
zanimljivim nagradama, pa je to i dodatni motiv da se uključite. Rok je do 28. o.m. 

HOTEL ZAGREB NUDI 

Hotel Zagreb, smješten na Bundeku, nudi svoje usluge sportskim udrugama i pojedincima. Opširnije 
na www.hup-zagreb.hr .  

18. kolovoza

SPORTSKE IGRE MLADIH 

SIM 2009. bliže se kraju. Završen je i ovogodišnji badmintonski turnir na kojem su najviše uspjeha 
imali natjecatelji iz Dubrovnika i Zagreba. Od naših sugrađana spomenimo Nikolinu Dimić, 
pobjednicu u najstarijoj skupini - '91. i mlađi - te Jana Rožmana, prvog u skupini 1994. i mlađi. 
Čestitke svima, a opširnije informacije možete naći na stranicama Igara (u rubrici Natjecanja). 

13. kolovoza

A. ŽVORC U VODSTVU KAMPA BE-E 



Razvojni odjel BE-e u punom je pogonu: u Austriji je održan regionalni kamp BE-e za kadete, pod 
vodstvom trenera s čak triju kontinenata. S ponosom bilježimo da je u stručnome timu bila i najbolja 
zagrebačka i hrvatska igračica Andrea Žvorc, koja je na kampu bila zadužena za sparing.  

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZA SRPANJ 

Dotacije za objekte na Velesajmu za srpanj proslijeđene su na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK 
Max, sukladno financijskome planu. 

11. kolovoza

NOVOSTI IZ RAZVOJNOGA ODJELA BE-E 

U sklopu Evropskoga prvenstva za mlađe juniore koje se u studenome održava u Medvodama održat 
će se i Evropska trenerska konferencija koju će voditi vrhunski stručnjaci našeg kontinenta. Između 
ostalog bit će promovirano i internetsko "učilište" www.BestOnCourt.com namijenjeno svima koji 
žele unaprijediti svoje badmintonsko znanje. BE daje dva besplatna mjesta za polaznike iz svake od 
članica, a rok je do kraj mjeseca. 
Istovremeno održat će se i Razvojni i administrativni seminar posvećen u prvome redu 
badmintonskom marketingu. Opširnije o oba programa na stranicama 
http://development.badmintoneurope.com/ . 

10. kolovoza

NOVA JAKOSTNA LJESTVICA BE-E 

 

t

Početkom nove sezone ažurirana je jakostna ljestvica BE, a to u prvome redu znači da su igrači 
1990. godišta brisani s liste. Napomenimo da se na ljestvici neće voditi svi igrači koji nastupe na 
turnirima EJK-a već samo oni koje nominiraju njihovi nacionalni savezi. Ljestvica od 5. kolovoza 
dostupna je na stranicama BE, a s tim datumom bilježimo i zagrebačke igrače koje je HBS prijavio za 
kontinentalnu rang-listu (po starosti): 
M: Barta, Denžić, Đurđević, Uglešić, Žitnik; 
Ž: Mucko, T. Petranović, Šarić, Drmić, Knežević, Skorup, Jagodić, Vlah. 
Od hrvatskih juniora u ovom času najbolju poziciju drži Čakovčanin Vlahek koji je 38. u konkurenciji 
pojedinaca.  

U SJEĆANJE NA MILANA ŠOPA

Krajem prošloga mjeseca nakon duge i teške bolesti preminuo je g. Milan Šop, psiholog i prosvjetni 
radnik iz Umaga, ujedno i pionir badmintonskoga sporta u tome gradu. Pamtimo ga kao velikog 
zagovornika Zagrebačke školske lige u Umagu i okolici i zahvaljujemo mu za one brojne dolaske 
istarskih školaraca na naše turnire. Mnogi prijatelji badmintona pratili su blog milansop.mojblog.hr. 
koji je Milan održavao do posljednjega daha. Naša sućut obitelji i svima kojima nedostaje. 

30. srpnja

BADMINTONSKI KOLOVOZ 

Iako je špica ljetne sezone uobičajeno vrijeme odmora od reketa i loptice, za naše najbolje mlade 
igrače obveze već kucaju na vrata, o čemu više informacija ima na nacionalnome portalu. I BE je već 
počela sa zagrijavanjem za prvi kontinentalni ogled mlađih juniora, koji će se održati u Medvodama 
u studenome. To je nesumnjivo događaj koji ove godine u gradskome i nacionalnom badmintonu 
dočekujemo s najviše interesa. Svi zainteresirani moći će razvoj događaja, uključujući i prijave koje 
su već počele, pratiti na webici koju BE drži na adresi eu17c.badmin oneurope.com .  

STANKA U TAJNIŠTVU 

Zbog korištenja godišnjeg odmora tajnika neće biti u uredu do petka 7. kolovoza. Za žurna pitanja 
molimo koristiti mobitel. 

20. srpnja



NAŠI SE VRATILI IZ ŠVEDSKE 

Ovogodišnja Ljetna škola Badmintonske Evrope održana je u švedskome centru Karlskrona, pod 
vodstvom biranog tima evropskih stručnjaka. Kao i obično, na rasporedu su bila dva programa - 
jedan za igrače podmlatka, i drugi za buduće trenere. HBS je na Školu prijavio tri zagrebačka 
predstavnika - Ivu Majstorović za trenerski dio, te Josipa Uglešića i Luciju Vlah na igrački dio 
programa. Vjerujemo da su svo troje dobro iskoristili ovaj boravak za daljnje napredovanje. 

UKRATKO O SJEDNICI NACIONALNOGA UO-A

Upravni odbor HBS-a održao je početkom mjeseca svoju III. sjednicu, s koje nam je informacije o 
najvažnijim zaključcima dostavila naša predstavnica u tome tijelu, predsjednica Saveza Petrinović 
Zekan. Na dnevnome redu sjednice bilo je financijsko stanje u Savezu, izmjene u Natjecateljskome 
pravilniku, nastupi i pripreme reprezentacije, plan rada putujućeg trenera te još nekoliko točaka. 
Među zaključcima i odlukama ističemo iskazani oprez UO-a vezan uz najavljene rebalanse i želju da 
se uskrata najmanje osjeti na programima natjecanja seniora i juniora. U natjecateljskom sustavu za 
iduću sezonu bitna je novost spajanje seniorskoga sustava turnira našega i slovenskoga saveza u 
novo, zajedničko natjecanje, u kojem bi naš Savez za sada preuzeo organiziranje jednoga A i dva B-
turnira. Od međunarodnoga programa potvrđeno je sudjelovanje naših mladih reprezentativaca na 
trening-kampu u Slovačkoj, zatim nastup juniorske vrste na ekipnome turniru do 19 godina u 
Mađarskoj, te sufinanciranje nastupa BK Sušak na turniru u Pressbaumu. 

SAVEZ DOBIO OIB

U sklopu uvođenja osobnoga identifikacijskog broja za pravne osobe OIB je stigao i na adresu 
Saveza - 24136857762 - te ćemo isti uvrstiti u službeno zaglavlje na našim dokumentima. 

16. srpnja

BIJELI SPORTOVI I HRVATSKI DRES  

Ljubitelji sporta primijetili su na nedavno održanome susretu Davisova pokala u Poreču dres koji je 
obukao naš reprezentativac Čilić - upravo onakav kakav je i službeni dres mnogih hrvatskih 
reprezentacija, ponajprije nogometne, ali i naše, badmintonske. Navodimo to samo stoga što smo se 
prisjetili napora s kojim je svojedobno trebalo uvjeriti nadležna tijela našega nacionalnoga saveza da 
ne treba izmišljati dres reprezentacije, jer on već postoji i kao takav poznat je u cijelom sportskom 
svijetu. Naravno, u tenisu, premreženom individualnim ugovorima tenisača sa sponzorima, teško je 
uvesti "ekipni dres", ali Čilićeva ideja odmah je našla svoga sponzora - tvrku Fila - kojoj nije bio 
nikakav problem da za mladu zvijezdu izvede ekskluzivnu seriju "kockastih" dresova. I da se time 
odmah pohvali na svojim službenim stranicama - fila.com. 

13. srpnja

GLAVNI REBALANS UJESEN 

Kao što se i očekivalo gradonačelnik Bandić najavio je rebalans gradskoga proračuna. Za nekoliko 
dana prvi - tzv. kozmetički - a na jesen radikalni. Traženih 250 milijuna uštede naći će se i 
restrikcijom po gradskim uredima, dakle i onome nadležnom za sport, a moguće je da će već i 
kozmetika posegnuti u naše programe. IZ ZŠS-a za sada nema konkretnih najava.  

9. srpnja

SPORTSKE IGRE MLADIH 

Sportske igre mladih završavaju lokalnu razinu natjecanja, te se pobjednici spremaju na 
međužupanijske kvalifikacije. Stoga SIM uvodi i svoj magazin na II. programu HTV-a u kojem će se 
izvještavati o natjecanjima. Magazin će se emitirati subotom ujutro, uz reprizu u nedjelju prijepodne. 
Opširnije na stranicama SIM-a (rubrika Natjecanja). 

7. srpnja



NA PRIJELAZU SEZONA 

Početkom ovoga mjeseca započinje sezona 2009-10. a time i prijelazni rok u nacionalnome Savezu, 
koji bi trebao potrajati do 15. rujna. Ovih dana započet ćemo i unos rezultata ostvarenih u prošloj 
sezoni u bazu podataka ZŠS-a pa stoga molimo da na stranicama HBS-a (s kojih ćemo te podatke 
preuzimati) još jednom provjerite jesu li podatci koji se odnose na vas točno uneseni. To se naravno 
odnosi i na podatke iz Upisnika igrača. Također, podsjećamo da se ne oteže ni sa zahtjevima za 
kategorizaciju, tamo gdje su kriteriji zadovoljeni, jer će razdoblje pripreme plana za 2010. brzo doći 
na dnevni red. 
U skladu s praksom iz proteklih sezona, u tajništvu u srpnju i kolovozu neće biti dužih prekida tako 
da će se administrativni dio posla obavljati uobičajenim ritmom. 

DVANAESTINA ZA TRAVANJ 

Dvanaestina za travanj proslijeđena je klubovima sukladno razradi iz Plana Saveza. 

MULTIPOWER NA VELESAJMU  

Tvrtka Multipower podsjeća na svoj maloprodajni centar koji se nalazi na južnom ulazu Zagrebačkog 
Velesajma (kod blagajni). Tamo se nalazi cijeli asortiman Multipowera za sportsku prehranu 
dostupan na hrvatskom tržištu. Svi proizvodi tvrtke registrirani su pri Ministarstvu zdravstva ili na 
Hrvatskom zavodu za javno zdravstvo. Tvrtka jamči da su svi proizvodi iz asortimana čisti od 
dopinških sastojaka i po A i po B kontroli. 

29. lipnja

ZAPISNIK I ODLUKE IX. SJEDNICE UO-A  

U rubrici Akti Saveza donosimo zapisnik i odluke posljednje sjednice Upravnoga odbora. 

STANKA U TAJNIŠTVU 

Zbog korištenja godišnjeg odmora tajnika neće biti u uredu do utorka 7. srpnja. Za žurna pitanja 
molimo koristiti mobitel. 

26. lipnja

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZA LIPANJ 

Dotacije za objekte na Velesajmu za lipanj proslijeđene su na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK 
Max, sukladno financijskome planu. 

23. lipnja

ODRŽANA IX. SJEDNICA UO-A 

Večeras je održana deveta sjednica Upravnoga odbora Saveza. Zapisnik i odluke donijet ćemo u 
statutarnome roku, a od važnijih tema navodimo da je UO odlučio skrenuti pozornost članstvu na 
restriktivne financijske perspektive glede ostatka godine. Također, odbornici su odlučili da se mjesto 
trenera II. selekcije treba popuniti do 1. rujna. 

OGLASI, OGLASI 

* Hrvatski ferijalni i hostelski savez nudi sportskim savezima i klubovima svoje smještajne objekte po 
cijeloj Hrvatskoj. Moguć je popust, a opširnije obavijesti u tajništvu i na www.hfhs.hr . 
* Poduzeće Artemida iz Čakovca nudi sportska odličja. Opširniji upiti na artemida str@net.hr-  . 

18. lipnja

ODRŽAN KOLEGIJ TAJNIKA 

Na sportskome aerodromu Lučko danas je održan redoviti kolegij ZŠS-a, na kojem je bilo dosta riječi 



i o financijskom stanju u ZŠS-u, poglavito o neisplaćenim dvanaestinama. U raspravi je čelništvo 
ZŠS-a višekratno naglašavalo ovisnost ZŠS-a o stanju u gradskoj blagajni, koje očito nije sjajno. Što 
se tiče ostatka godine, glavni tajnik Bašić najavio je da se sve prognoze temelje na obećanih 10 
milijuna kuna koje ZŠS očekuje od grada. Ne bude li tih novaca, dotacije će ići na kapaljku... Po 
svemu sudeći čeka nas vruća jesen. 

16. lipnja

IX. SJEDNICA UO-A 

Predsjednica Saveza sazvala je danas IX. sjednicu Upravnog odbora Saveza za utorak 23. lipnja 
2009. u sjedištu Saveza, s početkom u 18 sati uz sljedeći prijedlog dnevnog reda: 
1. Ovjera zapisnika i odluka VIII. sjednice. 
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je predsjednica Saveza donijela zbog žurnosti 
3. Izvještaj o izvršenju odluka sa VIII. sjednice 
4. Izvještaj o programskome i financijskome izvršenju za prethodno razdoblje  
4.1 Programski izvještaj 
4.2 Financijski izvještaj  
5. Razrada izvršenja programskoga i financijskoga plana za iduće razdoblje 
5.1 Programska razrada 
5.1.1 Trener II selekcije  
5.1.2 Školska liga 
5.2 Financijska razrada 
6. Ostalo 
Materijali će odbornicima biti poslani danas. Molimo odbornike koji nisu u mogućnosti ili namjeri doći 
na sastanak da svoj izostanak najave na vrijeme u skladu s obvezom iz Poslovnika Saveza, točka 
5.1.3. 

15. lipnja

KVARTALNE DOTACIJE 

Danas smo na račune klubova poslali dotacije iz pričuve (prva tri mjeseca) sukladno Planu Saveza za 
ovu godinu. 

IX. SJEDNICA UO-A 

Predsjednica Saveza obavještava da će se iduća sjednica UO-a održati 23. o.m. Poziv ćemo objaviti 
sutra.  

10. lipnja

OPATIJSKI BADMINTONSKI FESTIVAL 

Opatija - Klub za sportsku rekreaciju Gorovo poručuje da već sada rezervirate prvu subotu u 
listopadu i dođete na II. festival sportske rekreacije i turnir u badmintonu koji će se 3. X. održati u 
dvorani Gorovo. Pravo nastupa imaju svi veterani te oni koji ne igraju A-turnire Hrvatskoga kupa. 
Opširnije informacije šaljemo na zahtijev. 

DINTER NUDI... 

Poduzeće Dinter, Harambašićeva 20, oglašava prigodnu prodaju sportskih majica. Opširnije na 
www.d-inter.hr .  

8. lipnja

DVANAESTINA ZA OŽUJAK! 

Dvanaestina za ožujak proslijeđena je klubovima sukladno razradi iz Plana Saveza. Kako je to treća 
dvanaestina, ovog ćemo tjedna napraviti i tromjesečni obračun za dotacije iz pričuve i proslijediti ih 
na pripadajuće račune. 



ZBL - PARSKI TURNIR 

Povjerenica školske lige Renata Hadžihalilović izvještava o parskom, završnom turniru natjecanja, te 
daje mali komentar sezone. 
Turnirom parova završena je ovogodišnja Zagrebačka badmintonska liga za osnovno- i 
srednjoškolce. Muški su parovi igrali u zlatnoj i srebrnoj grupi (tj. mlađi i stariji); ženski parovi samo 
jednu konkurenciju, dok za mješovite parove nije bilo prijava.  
Poredak: 
muški parovi - stariji: 1. Mario Duspara/Vilim Hafner, 2. Dan Miletić/Ivan Jelkić, 3. Dean Milić/Matteo 
Merli 
muški parovi - mlađi: 1. Nikola Gusić/Dino Belas, 2. Domagoj Tomina/Patrik Sadaić, 3. Dominik 
Doko/Sven Jonke, 4. Petar Drobac/Bruno Grofelnik 
ženski parovi: 1. Laura Drazić/Karla Herceg, 2. Lea Tandara/Paula Barković, 3. Laura Slanc/Tea 
Grofelnik, 4. Karla Božić/Petra Rukavina, 5. Tonka Antić/Petra Ištvanić 
Komentar povjerenice natjecanja: 
Na pojedinačnom dijelu nastupilo je ukupno 208 igrača, no nažalost, mnogi su nastupili samo 
jednom. To se prije svega odnosi na igrače izvan Zagreba. Vjerujem da bi se badminton brže 
razvijao izvan grada kad bi djeca imala kontinuitet dolaženja. 
Model zlatne i srebrne grupe pokazao je da ne postoji potreba za zlatnom grupom budući da najbolji 
igrači u gradu imaju dovoljno turnira u Hrvatskom kupu i na međunarodnoj sceni. Zbog toga 
predlažem da se od iduće sezone igra po modelu "srebrne grupe" - plastičnim lopticama i na jedan 
dobiveni gem; ali će biti 5 krugova. 
U idućoj sezoni se očekuje porast broja srednjoškolaca, a sukladno time i uvođenje parskih 
konkurencija u toj skupini. Također se nadam da će se na ovaj način produljiti lista onih koji 
dobivaju materijalne nagrade. 
Primjetila sam da neki klubovi šalju neke svoje slabije igrače na turnire HK-a te međunarodne gdje 
su uvijek na začelju, bez šanse za napredak. Ne želim se miješati trenerima u posao, ali neka se 
zamisle u koži takvog igrača koji gubi uvijek i svugdje. Mislim da bi bilo motivirajuće za njih da 
nastupaju i na Zagrebačkoj ligi gdje bi bili u vrhu, pobjeđivali, dobivali neke nagrade... 

TRENER II. SELEKCIJE 

Odlaskom trenera Karola Hawela s mjesta druge selekcije Saveza oprostili smo se sa stručnjakom 
koji je ostavio nesumnjivog traga u zagrebačkom i hrvatskom badmintonu i koji je svojim 
sudjelovanjem u radu, osobito s mlađim igračima, ostvario brojne kontakte i prijateljstva u ovome 
dijelu badmintonske Evrope. Obzirom da je HBK Max, kao "operativa" II. selekcije, odmah krenuo u 
kontakte s mogućim Hawelovim nasljednicima na tome radnom mjestu, Upravni odbor Saveza u 
sklopu svojih redovitih aktivnosti pratiti će izvješća i razvoj situacije, kako bi se nastavilo 
kontinuirano djelovanje naše selekcije. 

KONFERENCIJA ALPE-JADRAN 

U Opatiji je protekloga tjedna održana Konferencija sportske zajednice Alpe-Jadran među čijim su 
temama bile i Žene i sport, Sport invalidnih osoba i druge. U dinamičnome radu Konferencije - kojoj 
je pozornost poklonila i Evropska unija, čija je predstavnica Susanne Hollmann s velikim interesom 
pratila rad - sudjelovali su i dužnosnici Saveza: tajnik Cvetnić kao član Komisije za skrb o ženama u 
sportu te predsjednica Petrinović Zekan kao članica Mreže koordinatorica pri istoj Komisiji te kao 
suautorica jednoga od referata. 

PODSJETNIK ZA SIM

Podsjećamo sve zainteresirane da je 10. lipnja rok za prijave na Sportske igre mladih 2009. Opširnije 
u našim obavijestima od 1. lipnja. 

3. lipnja

ODIGRANO ŠKOLSKO EKIPNO PRVENSTVO  

Izvještava Renata Hadžihalilović: 
Prošlog tjedna je održano i školsko prvenstvo grada za uzrast 4-6. razreda. Rezultati:  
dječaci: 1. G. Viteza (Ivan Jelkić, Ivan Timko), 2. M. Laginja (David Landeka, Ivo Manzoni), 3. J. 
Klovića (Dominik Doko, Patrik Torbarina); itd. 
djevojčice: 1. N. Tesla (Katarina Galenić, Karla Petrinec), 2. Vugrovec-Kašsina (Nikolina Perak, Lucija 
Zovko), 3. J. Klovića (Karla Božić, Petra Rukavina), itd. 
OŠ G. Viteza je obranila prošlogodišnji naslov, kao i M. Laginja svoje 2. mjesto. Najveće iznenađenje 



je drugo mjesto OŠ Vugrovec-Kašina, koja je konačno naplatila višegodisnji kontinuitet u radu. 

POZIV ZA PARSKI TURNIR ZBL 

Podsjećamo da Školska liga završava u subotu podjelom odličja u 10 h te parskim turnirom u 10.30 
h. Poredak i poziv dostupni su u rubrici Školski badminton.  

MAJSTORICA WOODSHOT LIGE

Na nacionalnome portalu već je objavljena najava završetka ovoga novoga, ali već vrlo posjećenoga 
rekreativnoga turnira. U rubrici Natjecanja dosadašnje informacije o turniru dopunjujemo i webicom 
WL-a www.woodshot.org na kojoj možete naći sve odnosne informacije. Turnir se održava u subotu 
od 10 h u Novom Čiču. 

1 . lipnja

ZBL - ODIGRAN ZADNJI KRUG POJEDINACA  

O IV. krugu Školske lige izvještava povjerenica Renata Hadžihalilović: 
Četvrtim krugom završen je pojedinačni dio ovogodišnje Zagrebačke lige. Iako je ukupni poredak u 
skoro svim konkurencijama bio neizvjestan, nastupilo je samo 66 igrača. No, bilo je itekako 
zanimljivih mečeva.  
Rezultati - zlatna grupa: 
dječaci: 1. Mario Duspara, 2. Vilim Hafner, 3. Dan Miletic 
djevojčice: 1. Dina Hrastovic 
dječaci 1-4. razred: 1. Filip Jagar, 2. Leo Šutevski, 3. Sven Jonke 
djevojčice 1-4. razred: 1. Petra Rukavina, 2. Tena Kalendar, 3. Lucija Trgovac 
srednjoškolci: 1. Ivan Pulko, 2. Frano Lubura 
srednjoškolke: 1. Ana Soldo, 2. Valentina Obadić, 3. Josipa Krtić 
- srebrna grupa: 
dječaci 5-6. razred: 1. Nikola Gusic, 2. Petar Drobac, 3. Dominik Bezic 
djevojčice 5-6. razred: 1. Karla Herceg, 2. Tea Grofelnik, 3. Paula Barkovic 
dječaci 7-8. razred: 1. Dean Milic, 2. Marko Ozura, 3. Juraj Stokic 
djevojčice 7-8. razred: 1. Mirta Rode, 2. Laura Drazic, 3. Sara Slakovic  
Iduće subote u 10 h održat će se proglašenje najboljih na Zagrebačkoj ligi, nakon čega slijedi turnir 
parova (vidjeti sljedeću obavijesti): 
zlatna grupa:  
- dječaci: 1. Mario Duspara, 2. Vilim Hafner, 3. Dan Miletić, 4. Matija Kraljić, 5. Ivan Jelkić i Mihael 
Zoric 
- djevojčice: 1. Dina Hrastovic, 2. Tara Kranjcec, 3. Iva Brkic, 4. Iva Bacic, 5. Maja Pavlinic, 6. Iva 
Soldo; 
srednjoškolci: 1. Ivan Pulko, 2. Natko Klancir i Frano Lubura 
srednjoškolke: 1. Ana Soldo, 2. Mateja Hafner, 3. Josipa Krtic i Valentina Obadic 
- dječaci 1-4. razred: 1. Filip Jagar, 2. Leo Sutevski, 3. Sven Jonke, 4. Dominik Doko, 5. Dino 
Belas, 6. Frano Ribar; 
djevojčice 1-4. razred: 1. Karla Bozic i Lucija Trgovac, 3. Petra Rukavina i Tena Kalendar, 5. Inga 
Sadaic, 6. Dea Landeka 
srebrna grupa: 
- dječaci 5-6. razred: 1. Nikola Gusic, 2. Dominik Bezic, 3. Bruno Jednacak 
- djevojčice 5-6. razred: 1. Lea Tandara, 2. Karla Herceg, 3. Tea Grofelnik 
- dječaci 7-8. razred: 1. Dean Milic, 2. Matteo Merli, 3. Patrik Sadaic 
- djevojčice 7-8. razred: 1. Mirta Rode, 2. Sara Slakovic, 3. Laura Drazic. 
Potpune rezultate IV. kruga te ukupni poredak po završetku pojedinačnoga dijela sezone možete 
naći u našoj rubrici Školski badminton. Čestitamo svim slavodobitnicma, te se unaprijed ispričavamo 
što predsjednica Saveza Petrinović Zekan i tajnik Cvetnić neće moći nazočiti podjeli odličja zbog 
obveza na Konferenciji sportaša Alpe-Jadran koja se idućega vikenda održava u Opatiji. 

ZBL - POZIV ZA PARSKI TURNIR 

Zagrebačka školska badmintonska liga 2008-8. završava u subotu 6. lipnja na uobičajenom mjestu. 
Poziv možete naći u našoj rubrici Školski badminton. 

SPORTSKE IGRE MLADIH 2009. 

Skrećemo pozornost na obavijest s nacionalnoga portala od 30. svibnja, vezanu uz Sportske igre 
mladih 2009. Radi se o ljetnome natjecanju osmoškolaca i srednjoškolaca otvorenom za tri dobne 



skupine (`91. godište i mlađi, ´94. i mlađi, `98 i mlađi) na koje se zainteresirani prijavljuju osobno, 
bez obzira jesu li članovi nekog badmintonskog kluba ili školskog kluba. Premda se radi o sustavu 
koji nije ni unutar školskog sporta ni unutar natjecateljskoga, nama je sve interesantniji, jer se radi o 
organizaciji koja je vrlo dobro zastupljena u medijima, a i sve utjecajnija u javnome životu Hrvatske i 
susjednih zemalja. Stoga preporučujemo uključenje. Prijave su otvorene do 10. lipnja, a vrše se 
osobno na telefone direkcije SIM-a u Splitu: (021) 541 448, -454, -455. Nakon završetka prijava 
održat će se izlučni turnir za grad Zagreb, s kojeg će pobjednici ići na međužupanijsko natjecanje, a 
oni najbolji na finalni turnir u Splitu. 
Sve informacije o SIM-u i natjecanjima koja se održavaju ovog ljeta, mogu se naći na stranicama 
Igara čija je poveznica u našoj rubrici Natjecanja. 

28 . svibnja

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZA SVIBANJ 

Dotacije za objekte na Velesajmu za svibanj proslijeđene su na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK 
Max, sukladno financijskom planu. 

26 . svibnja

ADRESAR 

BK Silent obavještava o svojoj službenoj e-adresi: bksilent@gmail.com . Dopunu smo sproveli i u 
našem adresaru 

MALI OGLASNIK 

Svoje usluge i proizvode badmintonašima nude: 
Terme Tuhelj - opširnije na www.terme-tuhelj.hr ;  
Proizvođač opreme RSL - opširnije na www.rsl-1928.com . 

21 . svibnja

PARSKI TURNIR GRADA RIJEKE 

Naš najstariji međunarodni turnir, parski turnir grada Rijeke, koji se održava u povodu dana 
gradskoga patrona sv. Vida, održat će se po osamnaesti put. Termin je nedjelja 14. lipnja, s 
početkom u devet sati u trsatskoj dvorani Mladosti. Turnir je otvoren za sve "od 7 do 77" u sve tri 
parske konkurencije, a prijave su na licu mjesta. Informacije i predprijave kod Damira Ilića (tel/faks 
051 299 277), a po završetku turnira na programu je - također tradicionalni - ručak u restoranu 
Trsatika. 
Raspis šaljemo na zahtjev. 

18 . svibnja

ZŠL - IV. KRUG 

Zagrebačka školska badmintonska liga završava svoj pojedinačni dio 30. svibnja (subota) na 
uobičajenom mjestu. Poziv možete naći u našoj rubrici Školski badminton. Napominjemo da će se 
završnica parskoga dijela, uz podjelu odličja, održati 6. lipnja. 

13 . svibnja

ZAVRŠEN HK ZA U17 I U13

Nedjeljnim prvenstvom završen je i Hrvatski kup za skupine mlađih juniora i mlađih kadeta. Poredak 
je objavljen na nacionalnome portalu, a zaključak bismo mogli prepisati iz obavijesti od ponedjeljka. 
Čestitke slavodobitnicima, trenerima i klubovima. 

O JEDNOME PRIJATELJSTVU 



Proteklih se dana, u sklopu predizborne kampanje, susrećemo s inicijativom usmjerenom na podršku 
aktualnome gradonačelniku, koja se odvija pod geslom «Športaši znaju tko im je prijatelj». Dozvolite 
da kao tajnik Saveza i urednik ovih stranica dodam nekoliko riječi o tome prijateljstvu: ono je 
plaćeno vašim novcem.  
Naš Savez nije se bavio analizom izbornih programa niti se svrstavao na ičiju stranu. Na ovim 
stranicama ne zagovaramo ničiju opciju, niti ja osobno, kao dužnosnik, vjerujem da se korupcija u 
Hrvatskoj može iskorijeniti pukim izbornim promjenama. No, trebamo vjerovati da korupcija može 
biti manja, i raditi na tome - prije svega tako da izađemo na izbore. Već je to korak u pokušaju da 
što više vlastitoga novca spasimo za zajedničke potrebe: za djecu, sportske objekte koji su njima 
potrebni, za opremu koju neće trebati kupovati roditelji, za putovanja koja neće teretiti džepove onih 
koji su ih već platili... Ako smo kao badmintonaši skloniji učiti od Kineza, sjetimo se njihove poslovice 
koja kaže da i najduži put započinje prvim korakom. 
Ratko Cvetnić, tajnik Saveza 

11 . svibnja

MLAĐI JUNIORI I MLAĐI KADETI ZAVRŠAVAJU SEZONU 

Nacionalnim prvenstvom do 17 i do 13, dotične su dobne skupine okončale svoje nacionalne utrke. 
Najprije čestitke svim slavodobitnicima, te našim klubovima - Medvedgradu 1998, Purgeru i HBK 
Maxu - čiji su članovi ostvarili dominaciju na pobjedničkome postolju. Rezultate pogledajmo na 
nacionalnome portalu. 
Jednu smo stvar zamijetili u samome popisu prijava i prokomentirali je u dvorani: i u najmlađim 
konkurencijama dolazi do smanjenja broja prijava, koji je motiviran istom pojavom koju smo već 
davno zapazili kod seniora. Naime, na natjecanje se prijavljuju samo igrači koji imaju šanse za 
osvajanje medalja. To pokazuje da se natjecateljski badminton i u ovim dobnim skupinama 
reducirao na svega nekoliko klubova u kojima postoji ozbiljan rad, ali ono što brine - osobito nas koji 
stvari motrimo na razini grada - jest da i neki klubovi, koji su neodvojiv dio gradske badmintonske 
tradicije, na ovim natjecanjima više nemaju ozbiljnoga udjela - ni u kvaliteti ni u kvantiteti. 

SREDNJOŠKOLCI ODIGRALI PRVENSTVO 

Šibenik - Na prvome Državnome srednjoškolskom prvenstvu četiri odličja za zagrebačke 
srednjoškolce. kod djevojaka zlato za PŠ Vladimira Preloga, a srebro za Gimnaziju Tituša 
Brezovačkog, a kod mladića srebro za Gimnaziju Tituša Brezovačkog te bronca za IX. gimnaziju. 
Čestitke slavodobitnicima, a opširnije na nacionalnom portalu te na www.skolski-sport.hr .  

ZAVRŠILO DESETO IZDANJE TURBO LIGE 

Prvo desetljeće Turbo lige, našega najrenomiranijega (i najjačega) rekreativnog natjecanja 
okončano je završnicom desete sezone. Čestitamo pobjednicima, a osobito voditelju TL-e Tvrtku 
Macanu na upornosti i entuzijazmu kojima je izgradio ovu specifičnu gradsku (a pomalo i 
međunarodnu) badmintonsku instituciju. Opširnije o kraju sezone 2008-9. putem poveznice u rubrici 
Natjecanja.

ISPRAVAK U IZVJEŠTAJU MBL-A 

Renata Hadžihalilović, pomoćna koordinatorica Međunarodne badmintonske lige, upozorila nas je na 
jednu pogrješku nastalu u kancelariji MBL-a, a koja je izazavala lanac netočnih interpretacija. 
Ispravak donosimo sa zadovoljstvom, a isti ukratko glasi - BK Purger ne ispada iz Prve lige. Ispravak 
smo sproveli i u predmetnoj obavijesti od 27. prošlog mjeseca. 

6. svibnja

ZAVRŠAVA SEZONA EVROPSKOGA KUPA  

Majstoricom u Nizozemskoj završava Evropski kup u obje dobne skupine; novim formatom 
seniorskoga natjecanja u njemu sudjeluje i po dvoje prvoplasiranih juniora u obje pojedinačne 
konkurencije. Premda je završni turnir tek pred nama, već možemo izvući poneki zaključak. 
Promjene u juniorskom sustavu bodovanja nisu išle na ruku našoj ionako oslabljenoj vrsti pa 
ovosezonski rezultati ne mogu stati u isti red sa prošlogodišnjima kada su zagrebački igrači 
predvodili ne samo hrvatske nego, nerijetko, i evropske liste. Kod seniora najbolji zagrebački i 
hrvatski plasman ima naš mješoviti par Đurkinjak-Poznanović na 5. mjestu (samo jedna stepenica od 
I. kategorije HOO-a!), a Đurkinjak je s partnerom Bitmanom i 9. mjestom u muškim parovima 
zaokružio gradski i nacionalni ulaz među prvih deset. U ostalim konkurencijama najbolji zagrebački 



plasmani su: 
M - 103. Zdenjak; Ž - 61. Žvorc; ŽŽ - 22. Poznanović-Šavor. 
Kod juniora mršavu situaciju donekle izvlači Petra Petranović čije 5. mjesto u ženskom singlu jest i 
jedini hrvatski ulaz među prvih deset. Po ostalim konkurencijama najbolji gradski plasmani su: 
M - 82. Šarac; MM - 139. Žitnik i Uglešić; ŽŽ - 35. Majstorović; MŽ - 134. Vlah, Žitnik i Majstorović. 

JOŠ O MAGNETOTERAPIJI 

Tvrtka Energetix očito je uspjela zainteresirati zagrebački sportski svijet za magnetoterapiju. 
Ponukani zanimanjem, iz tvrtke najavljuju nova predavanja i prezentacije koje će voditi direktor 
Dražan Miletić i internistica prim. dr. Ana Švast Singer. Raspored je: 12., 19. i 26. o.m. u dvorani 
Prehrambeno biološkog fakulteta, Pierottijeva 6, s početkom u 19 sati. Ulaz slobodan. Istodobno 
tvrtka je, u svom sjedištu u Pierottijevoj 3, svakog četvrtka od 16 do 18 otvorena za one koje se žele 
upoznati s metodama i sredstvima magnetoterapije 

4. svibnja

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZA TRAVANJ  

Dotacije za objekte na Velesajmu za travanj proslijeđene su na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK 
Max, sukladno financijskom planu. 

DVANAESTINA ZA VELJAČU! 

Upravo smo dobili obavijest da je dvanaestina za veljaču, ni manje ni više nego na putu! Klubovi 
svoje iznose, sukladno razradi iz financijskoga plana, mogu očekivati na svojim računima u srijedu ili 
četvrtak.  

POČINJE PRVO DRŽAVNO ŠKOLSKO PRVENSTVO  

Ovoga tjedna u Šibeniku počinje - dugo priželjkivano - Državno školsko prvenstvo u badmintonu, 
prvo koje se nalazi u Propisniku Ministarstva ZOŠ-a. Za svaki slučaj skrećemo pozornost zagrebačkim 
sudionicima da se na adresi www.skolski-sport-zg.hr nalaze obavijesti o polasku za Šibenik, a na 
portalu nacionalnoga školskoga sportskog saveza www.skolski-sport.hr voljeli bismo vidjeti što više 
informacija o rezultatima našeg turnira. Pokrovitelj Prvenstva je Bistra.  

30. travnja

PREGLEDI U SPORTSKOJ AMBULANTI 

Podsjećamo na obavijest od 15. o.m. i naše termine sljedećega tjedna u sportskoj ambulanti ZŠS-a: 
utorak i srijeda.  

HODOČAŠĆE SPORTAŠA 

Zagrebačka nadbiskupija organizira Hodočašće sportaša u Mariju Bistricu, 4. svibnja o.g. Okupljanje 
je u cintoru bistričkoga Svetišta u 16.20 h, a misa - koju predvodi kardinal Bozanić - održat će se u 
17.30 h. Nakon mise predviđeno je duženje sportaša u prostorijama Svetišta. 

27. travnja

MEDVEDGRAD OBRANIO NASLOV 

Medvedgrađani su po drugi put za redom osvajači Međunarodne badmintonske lige, ekipnoga 
prvenstva naših i slovenskih klubova koje se računa i kao nacionalno ekipno prvenstvo obaju 
badmintonskih saveza. Na završnome turniru u Medvodama Medvedgrad je bio bolji od slovenskog 
prvaka - BK Tom iz Mirne - te BK Medvoda, i u razigravanju uvjerljivo potvrdio šampionski ritam iz 
predhodnoga dijela ovog natjecanja. Čestitke nacionalnim ekipnim prvacima, BK Medvedgradu 1998. 
Ujedno podsjećamo na obavijest sa nacionalnoga portala od 23. o.m. 

DVANAESTINA JOŠ NIJE NA VIDIKU  

Bliži se Prvi maj (a bliže se i gradski izbori) no dvanaestine za veljaču još nema. Srećom novaca za 



gradski sport ipak ima o čemu svjedoči i tekst u Večernjaku od petka u kojem čitamo da je Grad 
iznenada odlučio sa 400 tisuća pomoći ITF turniru koji organizira Hrvatski teniski savez i direktorica 
Iva Majoli, a koji se održava 4-10. svibnja. 

23. travnja

HOO DONIO REBALANS 

Upozoravamo klubove da je skupština HOO-a, na jučerašnjoj sjednici, jednoglasno prihvatila 
rebalans proračuna HOO-a za 2009. godinu kojim se se planirani proračun od 143,7 milijuna 
umanjuje za 16,2 milijuna kuna. Predsjednik Mateša komentira: "HOO je kao korisnik d žavnog
proračuna morao pristupiti rebalansu proračuna, a pritom smo vodili računa da se ne ugrozi niti
jedan nastup naših sportaša na predstojećim natjecanjima

r  
 

".  
Napominjemo da je smanjenje nacionalnim sportskim savezima odnijelo 10 posto u odnosu na 
početni plan.  

21. travnja

PREDAVANJE O MAGNETOTERAPIJI 

U prostoru Prehrambeno-biotehnološkog fakulteta u Pierottijevoj ulici održat će se danas u 18 sati 
predavanje o magnetoterapiji i korištenju magneta u liječenju i prevenciji bolesti i povrjeda. O ovoj 
sve popularnijoj metodi među zagrebačkim sportašima govorit će dr. med. Švast Singer i gđa Punek, 
dvije predavačice koje u promicanju ovakvoga načina liječenja pokazuju zapaženu aktivnost. Ulaz je 
slobodan, a obavijest smo nažalost dobili tek jučer inače bismo je proslijedili ranije. 

TRENER U POTRAZI ZA POSLOM 

Hendra Fitriadi, indonezijski trener (35) u potrazi je za poslom te nudi svoje usluge. Zaintersiranima 
šaljemo njegov c/v na zahtijev. 

18. travnja

SAVEZ POSTAO PUNOLJETAN 

Na današnji dan prije točno 18 godina u ulici Bruna Bušića 6 (tada još Edvarda Kardelja) u Središću 
osnovani su Zagrebački i Hrvatski badmintonski savez. Podsjetimo se na taj događaj podatcima iz 
našeg Ljetopisa: 18. travnja 1991. badmintonski klubovi Zagreb i Stella osnivaju Zagrebački 
badmintonski savez. Osnivačku skupštinu činili su: Ante Juric, Marijan Vukelić, Mario Obradović, 
Lidija Petrinović i Marinko Šišak (BK Stella), te Ratko Bajakić, Alan Kreiziger, Daniel Lacko, Zoran 
Petruša i Berislav Šarić (BK Zagreb). Za prvoga predsjednika izabran je Marinko Šišak, a za tajnika 
Alan Kreiziger. 
Bacimo li pogled na "vječnu listu" sportova u gradu s ponosom možemo zabilježiti da se badminton 
danas nalazi na 24. mjestu od točno sedamdeset gradskih sportskih sustava, i da ispred nas nema ni 
jednoga koji bi bio mlađi od nas. No, premda osamnaesti rođendan nije posebno jubilaran, bilježimo 
ga zbog jedne druge činjenice: njome Savez postaje punoljetan i gubi pravo na popust zbog 
pubertetskih mušica. Nadajmo se da će svi koji mogu dati svoj obol ovoj činjenici, ispuniti svoj 
zadatak.  
U toj vjeri čestitajmo si punoljetnost gradskoga i nacionalnoga Saveza!  

KRENUO PORTAL ZAGREB MAKSIMIRA 

Umjesto rođendanske torte serviramo jednu jednako kaloričnu informaciju: Zagreb Maksimir 
pokrenuo je svoj badmintonski portal na mrežnome mjestu www.badminton-zagreb.hr . Naš 
najstariji klub u dvadesetoj godini svoga postojanja otvara stranice koje se neće baviti samo 
klubskom problematikom nego nastoje biti i otvoreni forum gradskoga i nacionalnog badmintona. 
Uredničko mjesto zauzeo je naš odbornik i čelnik kluba Silvio Jurčić. Preporučujemo! 

17. travnja

ŠKOLSKO PRVENSTVO PRED ZAVRŠNICOM  



U cijeloj državi u tijeku su izlučna natjecanja za prvo Državno školsko prvenstvo u badmintonu koje 
će se održati u Šibeniku i to 5-7. svibnja za srednje, a 11-13. svibnja za osnovne škole. Informacije o 
ovome badmintonskom natjecanju koje okuplja najveći broj sudionika u zemlji mogu se naći na 
mrežnome mjestu Hrvatskoga školskog sportskog saveza www.skolski-sport.hr . Ujedno na 
stranicama HŠSS-a su i izvještaji te pokoja fotografija s našega gradskog prvenstva (vidjeti obavijest 
od 2. o.m.). 

15. travnja

TERMINI U SPORTSKOJ AMBULANTI 

Obavještavamo klubove i igrače da su badmintonski termini u sportskoj ambulanti utorak i srijeda 5. 
i 6. svibnja, od 8 do 19 sati. Ambulanta se nalazi u Ulici grada Vukovara 284. U vezi s liječničkim 
pregledima upozoravamo zagrebačke klubove koji se pojavljuju kao organizatori natjecanja na 
nacionalnoj razini: ako nastup neregistiriranih igrača i onih bez liječničke potvrde na nacionalnim 
prvenstvima i kupu postane neugodna praksa, treba znati da su kazne koje predviđa Zakon o športu 
- u slučaju da se takvo što otkrije ili prijavi nadležnoj instanci - vrlo visoke. A pogotovo u slučaju da 
na natjecanju dođe do povrjede ili nečeg goreg.  

II. ZAGORJE OPEN 

U slovenskom Zagorju po drugi se puta igra rekreativno otvoreno prvenstvo. Turnir je na rasporedu 
25. travnja, na 12 igrališta mjesne sportske dvorane. Igra se u četiri skupine: bolji rekreativci, slabiji 
rekreativci, U13 i U11. Prijave su do 23. o.m. a šalju se na adresu jure.kelher@gmail.com . Poziv 
šaljemo na zahtjev. 

ZAPISNICI I ODLUKE HBS-A 

Skrećemo pozornost na zapisnike i odluke ovogodišnje skupštine HBS-a kao i II. sjednice Upravnoga 
odbora HBS-a, koji su objavljeni prije nekoliko dana. U tim dokumentima mogu se pronaći i odgovori 
na upite našeg Saveza vezane uz neke proceduralne i statutarne k iviner  nacionalnoga saveza. No, 
dužni smo i jednu ispriku: u kuloarima je bilo dosta primjedbi glede regularnosti financijskoga 
poslovanja HBS-a, a nešto od tih sumnji spominjalo se na sastancima našega Upravnog odbora, kao 
i na ovim stranicama. Međutim, skupština HBS-a vrlo je uvjerljivo demantirala takve predpostavke te 
je izvješće za 2008. godinu - kako vidimo iz zapisnika - priihvaćeno jednoglasno, bez ikakvih 
ispravaka i dopuna. 

10. travnja

SRETAN USKRS 

Svim klubovima, igračima i dužnosnicima - te svim čitateljima naših stranica - želimo sretne uskrsne 
blagdane! 

ZŠL - III. KRUG 

Danas objavljujemo kompletne rezultate i ljestvice Zagrebačke školske lige (rubrika Školski 
badminton), nakon odigranog III. kruga. Nastupilo je 93 igrača i igračica. Zadnji krug igrat će se 
posljednjega svibanjskoga vikenda. U gotovo nijednoj konkurenciji nitko nije osigurao pobjedu, što 
zadnjem krugu daje dodatnu zanimljivost. 

8. travnja

CBA.HR PRIVREMENO IZVAN ETERA 

Iz našeg nacionalnoga saveza javljaju da je mrežno mjesto privremeno nedostupno. U HBS-u se 
upravo radi na ustanovljavanju razloga i otklanjanju uzroka. 

BADMINTONSKI KAMP U OMIŠU 

Kolege iz BK Split obavještavaju o ljetnome programu školskih sportskih kampova "Omiški gusari" 
koji će se sprovoditi u Omišu, a u čijem je rasporedu i badmintonski tjedan. Kamp je pod 
pokroviteljstvom Ministarstva ZOS-a, a namijenjen širokom rasponu školaraca od prvašića do 



srednjoškolaca. Opširnije obavijesti mogu se naći na www.spor skikamp omis.comt -  i kod voditelja BK 
Split - g. Dražena Čulara - na 099 2509452 . 

RAZVOJNI PROGRAMI BE

Badmintonska Evropa pokrenula je internetski portal http://development.badmintoneurope.com/ čija 
su tema isključivo razvojni programi federacije.Preporučujemo da se upoznate sa sadržajem ponude, 
osobito s regionalnim programima u koje naša zemlja ima ulaz s nekoliko strana, i provjerite ima li 
tu štogod i za vas. 

6. travnja

HUMANITARNI TURNIR "POMOZIMO MARINU" 

Uredničko je načelo ovih stranica da vijesti iz natjecateljskoga života Saveza imaju prioritet, no ovdje 
imamo događaj za kakav se bez sumnje može reći da je "više od sporta". Svi koji su se u nedjelju 
zatekli u centru Turbo limača osjetili su taj posebni duh ljudske i sportske solidarnosti okupljen oko 
zajedničke ideje: pomoći jednom članu badmintonske obitelji u borbi s bolešću. Raspoloženje u 
kojem su se jučer pod tom zastavom okupili mnogobrojni veliki i mali - natjecatelji, treneri, 
rekreativci, roditelji, novinari... - predstavnici zagrebačkih, ali i izvanzagrebačkih klubova, odisalo je 
jedinstvenom porukom: Marine, izdrži - uz tebe smo! 
Moramo ovdje zahvaliti u prvom redu organizatorima, BK Medvedgradu 1998, odnosno Mateji Čiči i 
Andreji Žvorc, koje su inicirale cijelu akciju, a zatim i svima ostalima koji su na bilo koji način 
pripomogli da akcija uspije. Poželimo samo da takvih povoda bude što manje, a Marinu želimo što 
skoriji povratak na teren. 

UZ EKIPNO PH KADETA 

U izjednačenoj konkurenciji na Ekipnome kadetskom prvenstvu Hrvatske, sva su tri odličja pripala 
zagrebačkim klubovima. BK Purger osvojio je naslov čime su purgeraši, nimalo neočekivano, 
podebljali žetvu medalja koju ova generacija uspješno sprovodi na nacionalnim natjecanjima svoje 
dobne skupine. Srednji pehar uzeli su Medvedgrađani, a treći su domaćini turnira ekipa HBK Max. 
Čestitamo slavodobitnicima!  

ODBORNIK JURČIĆ POSTAO PUTUJUĆI TRENER

Silvio Jurčić upoznao nas je s informacijom koja svakako ide u red ljetopisnih kad je u pitanju naš 
nacionalni savez. Naime HBS je zahvaljujući razvojim programima HOO-a ponovo dobio radno 
mjesto trenera mlađih kategorija (u HBS-u to je preformulirano u "putujućeg trenera", upravo da bi 
se pomoglo stručnom radu izvan Zagreba), a na to je mjesto postavljen član našega Upravnog 
odbora i jedan od diplomanata prve generacije badmintonskih trenera HOA-e Silvio Jurčić. Uz 
osnovnu zadaću rada na području hrvatskih regija, u svome okvirnome planu naš odbornik ima 
planove rada i na području zagrebačkoga badmintona i to prvenstveno u klubovima kojima je zbog 
malog broja igrača potreban sparing i zajednički rad.  
Podsjetimo da je HBS već imao to radno mjesto, ali je ono slijedom pomalo nesretnih okolnosti (ali i 
nespretnih poteza) izgubljeno, da bi sada osvanulo u novom i - vjerujemo - boljem kadrovskom 
aranžmanu. 

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZA OŽUJAK  

Dotacije za objekte na Velesajmu za ožujak danas su proslijeđene na račune BK Medvedgrad 1998 i 
HBK Max, sukladno financijskom planu. 

2. travnja

EKIPNO ŠKOLSKO PRVENSTVO GRADA  

O zbivanjima na školskom ekipnom izvještava Renata Hadžihalilović. 
U ponedjeljak i utorak održano je gradsko ekipno prvenstvo za učenike srednjih i osnovnih škola. 
Bilo je vrlo zanimljivo, svima je bio cilj plasirati se među prve dvije ekipe, budući da je po prvi puta 
bio u igri odlazak na državno prvenstvo. Kod mladića je gimnazija T. Brezovačkog po peti put 
zaredom osvojila prvenstvo, a kod djevojaka po prvi puta slavila je Prirodoslovna škola V. Preloga. 
Među osnovnim školama kod djevojaka je naslov prvaka obranila OŠ Zapruđe, a kod dječaka je OŠ 
P. Miškine iznenadila B. Kašić. Evo situacije na postolju: 



Srednje skole 
mladići: 1. Gimnazija T. Brezovačkog (Uglešić, Žitnik), 2. IX. gimnazija (Denžić, Zubić, Maričević), 3. 
Gim. L. Vranjanina (Papa, Pasarić) 
djevojke: 1. Prirodoslovna škola V. Preloga (Jagodić, Stilinović, Franović), 2. Gimnazija T. 
Brezovačkog (Dimić, Brandt, Ištuk), 3. XVI. gimnazija (Skorup, Bobinac, Milas).  
Osnovne škole - VII-VIII. razred:  
dječaci: 1. P. Mškine (Rožman, Butorac, Horvat), 2. B. Kašić (Špoljarec, Gusić, Brzović), 3. A. Šenoa 
(Hafner, Mrle).  
djevojčice: 1. Zapruđe (Vlah, Drvodelić, Bernat), 2. Trnsko (Đomlija, Soldo, Abdel-Rahim), 3. V. 
Holjevca (Matić, Ivanić, Glavurdić). 

PODSJETNIK 

Podsjećamo na nedjeljni humanitarni turnir. Opširnije u obavijestima od 27. ožujka. 

31. ožujka

RJEČNIK OLIMPIZMA 

Zagrebačka izdavačka kuća Školska knjiga pokrenula je kapitalni izdavački projekt, "Rječnik 
olimpizma", dotično prijevod francusko-engleskoga izdanja "Rječnika olimpijskih i paraolimpijskih 
sportova", što ga je izdao francuski Nacionalni institut za sport. Obzirom na predložak - na čijem su 
stvaranju sudjelovale brojne francuske institucije zadužene za državna, sportska i jezična pitanja, te 
MOO - i hrvatski izdavač nastojat će ostvariti široku suradnju s odgovarajućim nacionalnim 
institucijama. U timu suradnika koje je ŠK okupila na poslu, čiji se kraj očekuje krajem ove godine, 
nalazi se i tajnik Saveza Cvetnić.  

27. ožujka

HUMANITARNI TURNIR "POMOZIMO MARINU"  

Skrećemo pozornost na današnju obavijest na nacionalnom portalu, vezanu uz održavanje 
humanitarne akcije za pomoć oboljelom članu BK Kutina Marinu Kolenkoviću. Uzimajući u obzir da 
ovakve akcije šalju snažnu poruku - ne samo oboljeloj osobi nego i samoj zajednici - pozivamo sve 
ljude dobre volje da se uključe bez obzira na svoje badmintonsko (pred)znanje. Ako znamo pomoći 
nije važno što ne znamo izvesti bekend-smeč. Nedjelja, 5. IV., Turbo limač paviljon 25, u 10 sati. 
Ostale informacije na www.cba.hr i kod organizatora, BK Medvedgrad 1998. 

SAT NAPRIJED! 

U vezi gornje obavijesti, kao i u vezi nedjeljnog turnira ZŠL-a: ne zaboravite da se u noći sa subote 
na nedjelju satovi pomiču za jedan sat unaprijed.  

26. ožujka

PRAĆENJE RADA TRENERA - II. DIO 

U nastavku rada na osnovama nove kategorizacije zagrebačkoga sporta klubovi koji dobivaju 
dotacije za stručni rad, bilo profesionalni, bilo honorarni, trebaju ispuniti još jedan obrazac - UP-2 - 
koji se također nalazi na stranici ZŠS-a (www.zgsport.hr > Obrasci > Praćenje stručnog rada) i 
dostaviti ga elektroničkim putem u Savez najkasnije u ponedjeljak 30. ožujka o.g. Stoga molimo 
klubove BK Medvedgrad 1998 (profesionalni i honorarni), BK Purger (honorarni) i HBK Max 
(honorarni) da obavijest uzmu na znanje. 

ZAJEDNIČKI PROGRAMI HOO-A I LOKALNIH SPORTSKIH ZAJEDNICA 

HOO poziva lokalne sportske zajednice na dostavu programa koji će se u sklopu Zajedničkih 
programa birati za dodjelu novačne potpore. Programi su namijenjeni: 
- nabavci sportskih sprava, rekvizita i opreme; 
- nabavci kombija; 
- nabavci uređaja i opreme za održavanje sportskih terena; 
- obavljanju manjih zahvata na sportskim terenima (rasvjeta, semafori i sl.). 
Opširnije na http://www.hoo.hr/1393-v-dokumentarna-zbirka.aspx > Programska pravila sporta > 



točke 7-10. Upozoravamo da je link trenutačno izvan funkcije na što smo HOO-u skrenuli pozornost. 
Naš Savez - kao lokalna sportska zajednica - mogao bi aplicirati za ovaj program, naravno, ako 
identificiramo pravu potrebu odnosno namjenu. Rok za kandidature HOO-u je do 30. idućega 
mjeseca. 

24. ožujka

KATEGORIZACIJE 

Natjecateljska je sezona u špici, interes za kategorizaciju sportaša je pojačan - što je dobro - pa se iz 
klubova javljaju s jednim problemom: naime, nakon redizajna webice HOO-a linkovi koji sa stranica 
HBS-a vode na dokumente o kategorizaciji ostali su izvan upotrebe, pa do popravka sve 
zainteresirane upućujemo na internetsku adresu http://www.hoo.hr/dokumenti.aspx gdje se mogu 
naći svi potrebni spisi: Kriteriji kategorizacije, Pravilnik o kategorizaciji i Obrazac katgorizacije. 
Ponovo preporučujemo da se sa zahtjevom za kategorizaciju ne oteže.  

19. ožujka

ODRŽANA SKUPŠTINSKA SJEDNICA ZŠS-A 

III. sjednica Skupštine ZŠS-a održana je ekspresno, a usvojena su oba predmetan dokumenta: 
financijski plan za 2009. i izvješće za 2008. 

ODLUKA PREDSJEDNICE SAVEZA 

Odlukom iz nadležnosti Upravnoga odbora, donesenom zbog žurnosti, 18. ožujka 2009. određujem 
da me zbog spriječenosti na današnjoj Skupštini ZŠS-a zamjeni odbornik i zamjenski predstavnik 
Šime Zekan. 
Obrazloženje: odluku donosim ovim putem zbog žurnosti, a sukladno Poslovniku Saveza točka 5.2.4 
Predsjednica Saveza mr.sc. Lidija Petrinović Zekan  

PODSJETNIK 

Podsjećamo na dvije obavijesti: 
- rok za dostavu obrasca s podatcima o trenerima - obavijesti od 17. o.m. 
- obavijest od 17. o.m. "Pomozimo Marinu" objavljena na stranicama našega nacionalnog Saveza. 
Zamah velike akcije HOO-a za pomoć Sandri Paović, pokazuje da se takva pomoć može organizirati i 
na nižim razinama, stoga ne čekajmo da drugi odrade ono što možemo sami.  

17. ožujka

ZAPISNIK REDOVNE GODIŠNJE SKUPŠTINE SAVEZA 

U rubrici Akti Saveza donosimo zapisnik i odluke Redovne godišnje skupštine Saveza održane 3. o.m. 

DVANAESTINE U 2009. 

Nakon potpisa programskih ugovora sa ZŠS-om donosimo i cjeloviti prikaz razrada po 
dvanaestinama, u nadi da ćemo ih realizirati što više. Dakle: ukupan iznos koji će se 2009. 
dostavljati kroz dvanaestine jest 165.800 kn, a isti obuhvaća sljedeće stavke: 
Stručni rad (honorarni, sportske škole, ostali) - 93.800 kn 
Natjecanja – 60.000 kn 
Materijalni troškovi – 12.000 kn 
Dvanaestina tako predstavlja mjesečnu doznaku u iznosu od 13.816,67 kn u koju je uključeno: 
Stručni rad - 7.816,67 kn 
Natjecanja – 5.000 kn 
Materijalni troškovi – 1.000 kn. 
Stručni rad dijeli se na klubove/namjene po sljedećim mjesečnim iznosima: 
BK Medvedgrad 1998 – 1.750 kn (honorarni) + 1.225 kn (sportske škole) 
BK Purger – 1.050 kn (honorarni)  
HBK Max - 1.400 kn (honorarni) + 1.225 kn (sportske škole). 
Uz to Planom Saveza predviđeno je da se sa stavke Natjecanja u 2009. izdvoji 13.000 kn dotacije za 
BK Zagreb Maksimir i 7.000 kn za BK Stella (za P. Petranović), što čini mjesečnu doznaku od: 



BK Zagreb Maksimir - 1.083,33 kn 
BK Stella - 583,33 kn 
Obzirom da Planom Saveza 40.000 kn iz stavke Natjecanja i 14.000 kn iz stavke Stručni rad, ostali 
ulazi u stavku Pričuva, ta je stavka planirana u godišnjem iznosu od 54.000 kn, što znači da njen 
mjesečni ulaz iznosi 4.500 kn. Iz te će se stavke refundirati dvije uskraćene dvanaestine za 2008. (u 
ukupnom iznosu od 27.416,68 kn), a mjesečna razrada po klubovima je sljedeća:  
BK Medvedgrad 1998 (ukupna uskrata u 2008 = 10.950 kn) – 912,50 kn (657 kn sa stavke 
Natjecanja + 255,5 kn sa stavke Stručni rad,ostali); 
BK Purger (=3333,34 kn) – 277,78 kn (200,16 kn + 77,62 kn); 
BK Stella (=4.550 kn) - 379,17 kn ( 273 kn + 106,17 kn); 
BK Max (=5.250 kn) – 437,50 kn (315 kn + 122,5 kn);  
BK Zagreb Maksimir (=3333,34 kn) – 277,78 kn (200,16 kn + 77,62 kn). 
Molimo klubove da provjere ove brojke kako se eventualna pogrješka ne bi provlačila kroz duže 
razdoblje. 

DVANAESTINA ZA SIJEČANJ 

Sukladno gornjoj razradi danas su na račune klubova proslijeđene dvanaestine za siječanj. Ukoliko 
klubovi nisu protiv takve prakse, iznose iz stavke Pričuva - zbog velikog broja sitnih iznosa - 
doznačivali bismo kvartalno. 

PRAĆENJE RADA TRENERA 

U sklopu izrade novih kriterija za praćenje stručnog rada u gradskome sportu ZŠS želi napraviti 
analitički presjek rada trenera koji se financiraju putem gradskog proračuna (bilo profesionalno bilo 
honorarno). Stoga molimo klubove BK Medvedgrad 1998 (profesionalni i honorarni), BK Purger 
(honorarni) i HBK Max (honorarni) da za svoje trenere popune obrazac UP-1 na stranici ZŠS-a 
(www.zgsport.hr > Obrasci > Praćenje stručnog rada) i dostave elektroničkim putem u Savez 
najkasnije 23. ožujka o.g. Za trenere koji su u radnom odnosu u Savezu obrazac će popuniti tajnik. 

III. KRUG ZŠL-E 

U rubrici Školski badminton donosimo poziv za treći krug Zagrebačke školske lige, koji će se održati 
u nedjelju 29. o.m. u centru Turbo limač na Velesajmu. 

12. ožujka

STIŽU DVANAESTINE 

Već smo se gotovo dokopali sredine ožujka, a tek sad nam stiže dugo očekivana vijest - stiže 
dvanaestina za siječanj. U simultanoj akciji ZŠS-a dobili smo na stol i ugovore (opći - o 
sufinanciranju sportskog programa, te o financiranju stručnog rada trenera i o financiranju sportskog 
centra) na osnovu kojih će teći ove uplate. Istodobno ZŠS je sazvao i Skupštinu ZŠS-a za 18. o.m. 
na čijem dnevnom redu će biti izvješća za 2008. i financijski plan za 2009.  
Točnu razradu dvanaestina objavit ćemo početkom idućega tjedna kada klubovi mogu očekivati i 
prve ovogodišnje novce na svojim računima. 

9. ožujka

PRVI TRIJUMF NA MP HRVATSKE! 

Mnogima od nas koji smo proteklih jedanaest godina sudjelovali u Međunarodnom prvenstvu 
Hrvatske – bilo kao organizatori, natjecatelji, gledatelji... – prolazile su za vrijeme dvaju naših 
nedjeljnih finalnih mečeva kroz glavu sve te godine. Ono vrijeme kad smo se potajice nadali da 
netko od naših igrača uđe u glavni turnir, one godine (a te kao da su bile još jučer) kad smo se pitali 
hoće li se tko dokopati petka, hoćemo li ikad imati igrača u subotnjem dijelu turnira. Sav se taj 
vremeplov vrtio u glavi za vrijeme dok su Mate Čiča, Andrea Žvorc, Staša Poznanović i Zvonimir 
Đurkinjak igrali svoje finalne mečeve...  
Stoga je za mnoge završni trenutak čitavog turnira – podignute Stašine i Zvonimirove ruke – bio ne 
samo razumljiv trenutak sportske radosti nego i trenutak posebnog emocionalnog rasterećenja u 
kojemu osjećaj da su sve te godine imale nekog smisla čovjeku naprosto stisne onu poslovičnu 
knedlu u grlu. U tim časovima drago nam je što se u dvorani nalaze i oni koje dugo nismo vidjeli, a 
dio su toga već skoro dvadesetgodišnjega puta zagrebačkog i hrvatskog badmintona prema mjestu 
koje, kako smatramo, zaslužuje. Čestitamo u prvome redu Staši i Zvonimiru, ali i Mateji Čiči i Andreji 
Žvorc koje bi svoj meč vjerojatno dobile bilo gdje na svijetu, ali morale su ga odigrati upravo tamo 



gdje je sila teža najjača – u svome gradu, pred publikom čija su očekivanja najveća. Zahvaljujemo i 
čestitamo svim natjecateljima i trenerima koji su pridonijeli da hrvatski trag na domaćem 
interna ionalut
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 bude najbolji ikad. 
Ujedno, nadamo se da je i naša javna TV napokon uočila da bi uz svoje privatne fascinacije i obveze 
prema kumovima sportskog polusvijeta, mogla odvoji dragocjenu sekundu i za badmintonska 
natjecanja. Završni poen muškog parskog finala sam po sebi je dovoljan za ono što se nekad zvalo 
"špicom sportskog pregleda". Stoga nam je drago u HTV-ovoj ekipi vidjeti mladog novinara koji je i 
sam nezaobilazan dio iste badmintonske povijesti, o kojoj smo u predhodnim rečenicama govorili – 
našeg Vedrana Ciganovića.  

5. ožujka

POČINJE MP HRVATSKE 

Međunarodno prvenstvo Hrvatske, naš Croatian International, počinje danas u Domu sportova. 
Prilika je to za sve ljubitelje badmintona da posjete najveće i najznačajnije badmintonsko natjecanje 
u nas i podrže najbolje hrvatske igrače u pokušaju da izbore pobjedničko postolje. Sve informacije 
dostupne su na www.c o-inter.com . 

ODRŽANA GODIŠNJA SKUPŠTINA 

Godišnja skupština Saveza održana je prekjučer u Domu sportova. U živoj i na momente polemičnoj 
skupštinskoj atmosferi ipak je prevladala suglasnost oko svih bitnih pitanja te su jednoglasno 
usvojena izvješća za prošlu i planovi za ovu godinu. Zapisnik i odluke donijet ćemo u statutarnome 
roku. 

BE CERTIFICIRA "NACIONALNE CENTRE"  

Badmintonska Evropa dala je zanimljivu ponudu nacionalnim savezima - da predlože svoje najbolje 
badmintonske dvorane za buduću mrežu evropskih trenažnih centara. BE tu akciju sprovodi u sklopu 
priprema za OI 2012, a informacije o programu dostupne su na stranicama BE u obavijesti od 27. 
veljače. 

LJETNI KAMPOVI U PRESSBAUMU 

Austrijanci podsjećaju na svoj već uigrani program ljetnih kampova u Pressbaumu, namijenjen 
igračima različite dobi i razine igre. Opširnije na www.sommercamps.at . 

PONUDA LOPTICA 

Njemačka tvrtka Youhe nudi našim klubovima loptice Nihao po povoljnim cijenama. Opširnije na 
www.youhe.de , a ponudu tvrtke šaljemo na zahtjev.  

3. ožujka

SKUPŠTINSKI MATERIJALI 

U vezi večerašnje skupštine skrećemo pozornost na materijale vezane uz točku 4.2 financ ski plan. 
Plan je, naime, razrađen na zadnje dvije sjednice UO-a, pa su u međuvremnu u rubrici Akti Saveza 
bila prikazana oba, osnovni i onaj s razradom. Oba su točna - no nama je dakako važniji onaj s 
razradom, pa ga dajemo na oba linka: i onaj u podrubrici Plan rada i onaj u točki 4.2 skupštinskoga 
poziva. Ispričavamo se zbog mogućih nedoumica koje je to moglo izazvati. 

2. ožujka

KRENULE DOTACIJE ZA OBJEKTE 

Iz Gradskoga ureda krenule su prve dotacije za objekte, one na Velesajmu - korisnici su BK 
Medvedgrad i HBK Max, a dotacije su dvomjesečne za siječanj i veljaču, sukladno financijskom 
planu. Dotacije su danas proslijeđene na račune klubova.  

SUTRA SKUPŠTINA SAVEZA 



Podsjećamo da je sutra u 18 sati Redovna godišnja skupština Saveza. Sjednica će se održati u 
dvorani Zagreb Doma sportova, a poziv, materijali i prijavnica dostupni su u rubrici Akti Saveza.  

ZAHVALA MANGANA 

Zahvaljujući na rođendanskoj čestitici Dubrovčani skreću pozornost i na internetske stranice kluba: 
www.badminton-dubrovnik.hr te pozivaju na posjet i komentiranje. 

26. veljače

ZAPISNIK I ODLUKE VIII. SJEDNICE  

U rubrici Akti Saveza donosimo zapisnik i odluke VIII. sjednice Upravnog odbora, održane 19. o.m. 

IZVJEŠTAJ POVJERENICE ZŠL-E 

Povjerenica Lige izvještava o drugome krugu sezone 2008-9. Poredak i jakostnu ljestvicu donosimo 
u rubrici Školski badminton: 
U drugom krugu sastupilo je 117 igrača, a može se reći da je srebrna grupa postala pravo 
regionalno natjecanje jer su nastupili igrači iz: Umaga, Kutjeva, Kutine, Pregrade, Konjščine, Banja 
Luke, te, naravno Zagreba. Po prvi puta je jedna pobjeda otišla izvan granica zemlje. No, zabrinjava 
činjenica da je u konkurenciji djevojcica I-IV. nastupilo samo njih četiri, što se još nikada nije 
dogodilo. Obično su najmlađe konkurencije prilično brojne. 
Koliko god rastao broj natjecatelja u srebrnoj grupi, toliko stagnira u zlatnoj jer se iz srebrne grupe 
očgledno ne mogu regrutirati dovoljno kvalitetni igrači koji bi prelazili u zlatnu. Također i igrači koji 
bi mogli nastupati u zlatnoj grupi imaju dovoljno državnih i međunarodnih natjecanja i nije im 
potrebno još i ovo.  
Zbog svega toga najavljujem za iduću sezonu da vise neće postojati zlatna grupa, nego samo 
natjecanje po modalitetu srebrne, te da će biti 5 krugova umjesto dosadašnjih 4. 
U ovoj sezoni mala promjena u rasporedu: u najavljenom terminu 29. ožujka 2009. igrat će se i 
zlatna i srebrna grupa. Također će se i 4. krug odigrati u samo jednom danu. 
Rezultati 2. kruga - srebrna grupa 
dječaci I-IV. razred: 1. Filip Jagar, 2. Leo Šutevski. 3. Sven Jonke 
djevojčice I-IV. razred: 1. Lucija Trgovac, 2. Karla Bozic, 3. Lovorka Djurdjevic 
dječaci V-VI. razred: 1. Nikola Gusic, 2. Petar Drobac, 3. Mladen Tejic 
djevojčice V-VI. razred: 1. Lea Tandara, 2. Karla Herceg, 3. Tea Grofelnik 
dječaci VII-VIII. razred: 1. Dean Milic, 2. Pavao Gusic, 3. Miroslav Kocic 
djevojčice: 1. Biljana Novakovic, 2. Sara Slakovic, 3. Laura Drazic 
srednjoškolci: 1. Ivan Pulko, 2. Frano Lubura, 3. Natko Klancir 
srednjoškolke: 1. Ana Soldo, 2. Andrea Naletilic, 3. Mateja Hafner 
zlatna grupa 
dječaci 5-8 razred: 1. Matija Kraljic, 2. Vilim Hafner, 3. Dan Miletic 
djevojčice 5-8 razred: 1. Tara Kranjcec, 2. Iva Bacic, 3. Maja Pavlinic 

ČESTITKA MANGANU 

Dubrovački Mangan, najjužiniji, najudaljeniji, ali jedan od najaktivnijih hrvatskih klubova slavi deset 
godina postojanja. Tim povodom sportskim prijateljima iz Dubrovnika poslali smo čestitku s 
najboljim rođendanskim željama. 

POZIV NA TURNIR U CELJU 

BK Celje u subotu 28. o.m. priređuje II. rekreativni turnir u dvije jakostne skupine: I. skupina 
namijenjena je sudionicima turnira Trump, II. skupina sudionicima koji ne nastupaju na Trumpovima 
turnirima. Također igrat će se konkurencija osnovnoškolaca koji ne igraju na turnirima BZS-a. 
Opširnije na bkcelje@gmail.com. 

24. veljače

JOŠ DVOJE NAŠIH U PROGRAMU HOO-A! 

Sa zadovoljstvom komentiramo vijest s nacionalnog portala: Ivan Tucaković i Dorotea Sutara 
pridružili su se dosadašnjim korisnicama Vlah i Skorup u Programu I Hrvatskog olimpijskog odbora. 
Čestitke igračima, njihovim klubovima i trenerima sa željom da se programska sredstva što bolje 



iskoriste za nastavak karijere ovih mladih sportaša, na kojima počiva mnogo od budućnosti 
zagrebačkoga i hrvatskog badmintona. 

TERME TUHELJ NUDE 

Terme Tuhelj zovu sportaše da provjere posebne povoljnosti sportsko-rekreacijske ponude za ožujak 
i travanj. Prospekt šaljemo na zahtjev, a opširnije informacije dostupne su na www.terme-tuhelj.hr .  

21. veljače

REDOVNA GODIŠNJA SKUPŠTINA SAVEZA  

U rubrici Akti Saveza donosimo poziv, dnevni red i materijale za Redovnu godišnju skupštinu Saveza, 
koja je sazvana za 3. ožujka. 

19. veljače

HOO ZA POMOĆ SANDRI PAOVIĆ 

O nesreći naše stolnoteniske olimpijke Sandre Paović vjerojatno ste čuli - sada je prilika da joj svi 
zajedno pokušamo pomoći. U tom cilju Hrvatski olimpijski odbor i Hrvatski stolnoteniski savez 
pokrenuli su humanitarnu akciju za prikupljanje novčanih sredstava za njen oporavak, koji uključuje 
vrlo skupu i složenu terapiju. Jedan od načina pomoći je i donacijski telefon koji je u funkciji od 
jučer. Broj telefona je 060 888 401, cijena poziva iz fiksne mreže iznosi 3,66 kn, a iz mobilne mreže 
4,93 kn (PDV uključen). Uključimo se! 

ODRŽANA VIII. SJEDNICA U0-A 

Večeras je održana VIII. sjednica Upravnoga odbora Saveza. Među najvažnijim zaključcima ističemo 
odluku o sazivu i dnevnom redu godišnje skupštine Saveza, zakazane za 3. ožujka u dvorani Zagreb, 
Doma sportova, čiji prijedlog dnevnoga reda glasi 
1. Izbor Verifikacijskoga odbora 
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1.1 izbo
1.2 izvješ aj o kvorumu
1.3 usvajanje dnevnoga reda
2. Ovjera zapisnika i odluka:
- Izborne skupštine Saveza, održane 28. veljače 2008. (objavl eno 10. ožujka 2008.)
 Izvanredne skupštine Saveza, održane 25. rujna 2008. (objavljeno 1  listopada 2008.)

3. Usvajanje Godišnjeg izvještaja Saveza za 2008.
3.1 programski izvještaj (prijedlog izvještaja usvojen odlukom 1 sa VII. sjednice UO-a)
3.2 financijski izvješta
4. Usvajanje Plana i programa rada i financijskoga plana Saveza za tekuću godinu
4.1 programsk plan (prijedlog plana usvojen odlukom 1 sa VI. sjednice UO-a)
4.2 financijski plan (prijedlog plana usvojen odlukom 6 sa VII. sjednice UO-a) 
5. Ostalo 
Skupštinski materijali bit će objavljeni na našim stranicma u statutarnome roku. 

BE POZIVA NA TRENERSKO USAVRŠAVANJE  

Badmintonska Evropa organizira trenersko usavršavanje u Alborgu u Danskoj. Opširnije o ovome 
programu na stranicama www.eurobadminton.org - u obavijestima od 17. o.m. 

17. veljače

UGOVOR O KOMPENZACIJI S HBS-OM  

Sa zadovoljstvom izvještavamo da je HBS prihvatio ugovor o kompenzaciji o kojem smo izvijestili 12. 
o.m. To znači da će u sklopu financijske potpore koju Savez daje Međunarodnom prvenstvu 
Hrvatske i Savezu i svim članicama Saveza biti kompenzirane članarine za 2010. godinu. Nije puno, 
ali u situaciji u kojoj se čitavo poslovanje HBS-a - zajedno sa djelovanjem dobrog dijela dužnosnika - 
pretvara u veliku poslovnu tajnu, simpatično je imati u ruci papir ovakve vrste. 



ZAVRŠENE PRIJAVE ZA MP HRVATSKE  

Prijave za naš interna ionalt

-

 završene su, a postolimpijska godina donijela je i osjetno manji odziv 
igrača. Od zagrebačkih imena na popisu (vjerojatno izbornika) našli su se Đurkinjak, Zdenjak, 
Hoelbling, Rihtar, Čimbur, Đurđević, Barta potom Žvorc, P. Petranović, Poznanović, Šavor, Drmić i 
Čiča. 

POKALI, MEDALJE...  

Tvrtka K-print iz Kranja nudi bogat program badmintonskih - i drugih - odličja: pokala, medalja, 
diploma i sl. Opširnije na www.k print.info .

12. veljače

VIII. SJEDNICA UO-A  

Predsjednica Saveza sazvala je danas VIII. sjednicu Upravnog odbora Saveza za četvrtak 19. veljače 
2009. u sjedištu Saveza, s početkom u 17 sati uz sljedeći prijedlog dnevnog reda: 
1. Ovjera zapisnika i odluka VII. sjednice 
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je predsjednica Saveza donijela zbog žurnosti 
3. Izvještaj o programskome i financijskome izvršenju za prethodno razdoblje 
4.1 Izvještaj o izvršenju odluka s predhodne sjednice 
4.2 Programski izvještaj  
4.2.1 Analiza Skupštine HBS-a 
4.3 Financijski izvještaj 
5. Razrada izvršenja programskoga i financijskoga plana za iduće razdoblje 
5.1 Programska razrada 
5.1.1 Izvješće o aktivnosti članstva 
5.1.2 Priprema godišnje skupštine Saveza 
5.1.3 Prijedlozi i upiti prema Upravnom odboru HBS-a 
5.2 Financijska razrada 
6. Ostalo 
Materijali su odbornicima poslani danas. Molimo odbornike koji nisu u mogućnosti ili namjeri doći na 
sastanak da svoj izostanak najave na vrijeme u skladu s obvezom iz Poslovnika Saveza, točka 5.1.3. 

PRIJEDLOG KOMPENZACIJE S HBS-OM  

Sukladno odluci sa VII. sjednice UO-a HBS-u smo poslali prijedlog kompenzacije kojim bi Savez sa 
svoje strane nastavio sufinancirati MP Hrvatske u dosadašnjim okvirima (podsjetimo: 35.000 kn + 60 
sati korištenja Doma sportova), a za uzvrat bi HBS uvažio plaćenu godišnju članarinu za iduću 
godinu (dakle 2010. u konkretnom slučaju) kako Savezu tako i svim klubovima u članstvu ZBS-a. 
Prijedlog ugovora poslan je HBS-u 10. o.m. Odgovor očekujemo. 

10. veljače

ZAPISNIK VII. SJEDNICE UO-A  

U rubrici Akti Saveza objavljujemo zapisnik i odluke sedme sjednice Upravnoga odbora. 

UZ SKUPŠTINU HBS-A 

Skupština HBS-a održana je prošle subote. Od skupštinskih odluka izdvajamo popunu Upravnoga 
odbora u koji je jednoglasno uvrštena i naša predsjednica Petrinović Zekan. Regija Centar, međutim, 
ni u drugom pokušaju nije dobila svoga odbornika. Tako je otpala mogućnost da natjecateljski 
badminton dobije još jednoga zagovornika u Upravnom odboru nacionalnog Saveza, no sadašnjim 
sastavom ne bismo trebali biti nezadovoljni budući je mjesto ostalo ispražnjeno, a u postojećoj 
situaciji od sedam odbornika troje ipak dolazi iz okružja natjecateljskoga badmintona.  

OBAVIJESTI IZ HBS-A 

Od tajnika HBS-a g. Majstorovića dobili smo elektroničku poruku (vezanu i uz raspravu na posljednja 
dva sastanka našeg UO-a) koju odmah dajemo do znanja: 
"Iz Slovenskog badmintonskog saveza (BSZ) upravo smo primili obavijest da će registracija hrvatskih 
klubova u BSZ biti moguća samo kao pojedinačna registracija svakoga kluba (više nije moguća 



skupna prijava klubova pod nazivom Hrvatska). Registracija kluba iznosi 200 eura, a potrebno je 
platiti i registraciju (10 eura) za svakog igrača koji će nastupiti na natjecanjima Slovenske lige (osim 
za konkurenciju poletaraca, U-11).  
Molim da mi se klubovi koji se žele registrirati u BSZ jave do srijede, do 18.00, na ovaj mail kako bi 
do roka određenog od BSZ tu informaciju mogao proslijediti u BSZ." 

PONUDA IZ DELNICA 

Iz Delnica nude mogućnosti sportskih priprema u mjesnoj sportskoj dvorani uz povoljan smještaj. 
Opširnije na info@galerijadelnice.hr . 

5. veljače

PRED NAŠU SKUPŠTINU 

Kao što smo najavili u obavijesti od utorka redovna godišnja skupština Saveza održat će se 3. 
ožujka. Prije toga, 19. o.m., održat će se predskupštinska sjednica UO-a na kojoj će se odrediti 
prijedlog dnevnoga reda i formulacija skupštinskih materijala. Ukoliko članice ili dužnosnici imaju 
kakvih dodatnih podnesaka molimo da ne otežu s dostavom istih u tajništvo. 

II. KRUG ZBL-E 

Drugi krug naše Školske lige na rasporedu je u subotu i nedjelju, 21. i 22. o.m. na Velesajmu. 
Opširnije u našoj rubrici Školski badminton.  

PODJELA LOPTICA 

Sukladno odluci Upravnoga odbora izvršen je izračun za podjelu loptica po klubovima. Načela 
podjele su sljedeća: 
- loptice se dijele klubovima koji imaju kategorizirane igrače, sukladno kategorizacijama; 
- ukupno je nabavljeno 136 kutija loptica (68 kutija AF 90 + 68 kutija Procourt Tour); 
- ponder za izračun je sljedeći: I. kategorija = 6; II. kategorija = 5; ... VI. kategorija = 1; 
- to daje sljedeće količine po klubovima: Medvedgrad 87 kutija; Purger 15 kutija; Zagreb 13 kutija; 
Stella 13 kutija, HBK Max 8 kutija. 

UOČI SKUPŠTINE HBS-A 

Uoči predstojeće redovne godišnje skupštine HBS-a, naš je Upravni odbor na svojoj posljednjoj 
sjednici odlučio uputiti preporuku članstvu glede biranja nedostajućih članova Upravnoga odbora, a 
preporuci se pridružuje i tajnik Saveza. Naime: 
- imajući u vidu da je Upravni odbor HBS-a najkritičnija točka hrvatskoga badmintona te da u ovih 
sedam mjeseci od izbora nije pokazao gotovo nikakvu aktivnost; 
- smatrajući da se time odlučivanje unutar sustava prepušta samo jednoj funkciji, koja djeluje 
gotovo sasvim izvan nadzora; 
- uzimajući u obzir sve veći broj primjedbi na nedostatak programskih i financijskih informacija o 
radu HBS-a; 
čelništvo Saveza preporučuje članstvu da se među kandidatima za popunu Upravnoga odbora 
podrže oni koji dolaze iz sustava natjecateljskoga badmintona - dakle onoga za koji i od kojega 
Savez po statutu i zakonima živi - kako bi se postigla kritična masa odbornika iz onih klubova koji 
stvaraju naš osnovni proizvod na tržištu javnoga interesa - a to je sportski rezultat.  

3. veljače

ODRŽANA VII. SJEDNICA UO-A 

Večeras je u sjedištu Saveza održana VII. sjednica Upravnog odbora Saveza na kojoj je godišnja 
skupština Saveza zakazana za 3. ožujka - a odbornici su razmotrili interese i stavove Saveza glede 
predstojeće Skupštine HBS-a. Među ostalim temama raspravljan je i financijski plan za ovu godinu, u 
svjetlu loših proračunskih najava (pogotovo onih za kraj godine), a odbornici su razmotrili i niz 
drugih tema. Zapisnik i odluke bit će objavljeni u statutarnome roku.  

UZ PH 2009. 

Obilježje čakovečkoga prvenstva jest ponovljena - gotovo potpuna - dominacija zagrebačkih klubova 



u najznačanijem nacionalnom natjecanju. Koliko god nas to kao Zagrebčane veselilo, ostaje staro 
pitanje: što se zbiva u ostatku hrvatskoga badmintona. No, najprije sve čestitke Medvedgradu na 
jedinstvenom podvigu: svih pet zlata. Uzimajući u obzir da je velika većina osvajača medalja potekla 
u klubu treba sagledati i specifičnu poruku ove žetve - radi se dakle o igračima koji su došli u klub 
kao djeca i ostali u njemu do svojih seniorskih medalja. To Medvedgrad čini za sada jedinstvenim 
slučajem i u hrvatskim i u zagrebačkim okvirima.  
Podjela medalja po klubovima u globalu je slična lanjskoj, s time što Zagreb Maksimir ovaj puta nije 
imao predstavnika na postolju, a Purgeraše je hendikepirao loš zdravstveni bilten. Evo i rasporeda 
zagrebačkih medalja po klubovima: 
Medvedgrad 1998: 5 zlata - 3 srebra - 5 bronci 
Stella: 0 - 1 - 3 
Purger: 0 - 1 - 1 
Još jednom čestitke svim slavodobitnicima, njihovim klubovima i trenerima. Ujedno podsjećamo da 
se ne oteže s kategorizacijama. 

POZIV NA WILSON BIT OPEN

Ljubljanski BIT poziva na turnir koji se igra 7-8. veljače, s prijavama do 4. veljače. Turnir je otvoren 
za igrače BZS 2, rekreativce i igrače do 13 godina. Opširnije na tadej.seme@badminton-zveza.si .  

29. siječnja

ODLUKA PREDSJEDNICE SAVEZA 

Odlukom iz nadležnosti Upravnoga odbora, donesenom zbog žurnosti, 28. siječnja 2009. određujem 
da na Skupštini ZŠS-a Savez predstavljaju zamjenski predstavnici, odbornici Silvio Jurčić i Šime 
Zekan, budući su predstavnici Petrinović Zekan i Skorup spriječeni.  
Obrazloženje: odluku donosim ovim putem zbog žurnosti, a sukladno Poslovniku Saveza točka 5.2.4 
Predsjednica Saveza mr.sc. Lidija Petrinović Zekan  

ODRŽANA SKUPŠTINA ZŠS-A 

Skupština ZŠS-a usvojila je financijski plan za 2009. godinu s dosta gumenim prognozama za ovu 
godinu. Naime, do rujna bi financiranje trebalo ići restriktivnim ritmom, na koji smo navikli, a potom 
bi očekivani rebalans uredio iznose i načine financiranja za kraj godine. Poznavajući jezik takvih 
priopćenja možemo pretpostaviti da će na kraju godine trebati sačuvati gaće. Naravno, to se ne 
odnosi na one visokotrofejne profesionalne kolektive poput Dinama koji će uvijek dobiti onoliko 
koliko traže, nego na one koji svoj proračunski kolačić moraju zaraditi rezultatima na sportskom 
polju. Međutim kako je socijalistički model sporta, dakle onaj u kojem političari i drugi moćnici 
zabijaju golove koje ne mogu sportaši, i dalje vladajući u našem sustavu, to znači da se moramo 
zadovoljiti s onim što nam je na tanjuru. 
Spomenimo da se badminton u kriterijskim tablicama ZŠS-a nalazi u trećoj od šest kvalitativnih 
skupina sportova, na 24. mjestu među sedamdesetak sportova/disciplina koje postoje u gradu. 
Uzmemo li u obzir da smo i najmlađi sport među prvih 25 na ljestvici imamo razloga smatrati da 
zaslužujemo bolji tretman. 

UOČI ŠPICE SEZONE 

Kraj je siječnja i ulazimo u najintenzivniji dio domaće i međunarodne sezone. S tim u vezi skrećemo i 
pozornost na poziv koji je naša predsjednica u svojstvu izbornice juniora jučer uputila putem 
nacionalnoga portala. Ne treba posebno napominjati da će zagrebački juniori biti noseća snaga 
našega međunarodnoga imagea i da će dati ključni doprinos promociji hrvatskog badmintona na 
podmladačkoj karti Badmintonske Evrope u ovoj godini.  
Stoga pozivamo sve pozvane igrače i njihove klubove da s punom ozbiljnošću pristupe ovim 
akcijama i tako, osim svega, povuku za sobom i pomalo posustali izvanzagrebački badminton u 
Hrvatskoj. 

PODSJETNIK 

Klubove koji još nisu dostavili podatke podsjećamo na obavijest od 27. siječnja. 

   



27. siječnja

VII. SJEDNICA UO-A 

Predsjednica Saveza danas je sazvala VII. sjednicu Upravnog odbora za utorak 3. veljače u 17.00 
sati uz sljedeći prijedlog dnevnog reda: 
1. Ovjera zapisnika i odluka VI. sjednice. 
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je predsjednica Saveza donijela zbog 
žurnosti. 
3. Izvještaj o izvršenju odluka sa VI. sjednice 
4. Izvještaj o programskome i financijskome izvršenju za prethodno razdoblje 
4.1 Programski izvještaj 
4.2 Financijski izvještaj 
5. Razrada izvršenja programskoga i financijskoga plana za iduće razdoblje 
5.1 Programska razrada 
5.1.1 Predstojeća skupština HBS-a – stavovi Saveza 
5.1.2 Prijedlog podjele loptica 
5.2 Financijski plan za 2009. - razrada 
5.3 Priprema redovne skupštine Saveza 
5.3.1 Izvještaj o aktivnosti članstva 
6. Ostalo 
Materijali su odbornicima poslani danas. Molimo odbornike koji nisu u mogućnosti ili namjeri doći na 
sastanak da svoj izostanak najave na vrijeme u skladu s obvezom iz Poslovnika Saveza, točka 5.1.3. 

DOPUNA PODATAKA ZA BAZU ZŠS-A 
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Važnu informaciju, koja nam je danas dostavljena iz ZŠS-a, prosljeđujemo članicama: molimo sve 
klubove da dostave ime i prezime te kontaktne te e one predsjednika i tajn ka kluba. Ovi 
podatci ulaze u bazu i bit će uvršteni u ovogodišnji Almanah ZŠS-a, a uvrstit ćemo ih i u naš Upisnik 
udruga. Molimo da nam podatke dostavite do kraja tjedna. 

ČESTITKE I. POKORNI 

Pridružujemo se čestitkama našoj bivšoj odbornici gđi Ivanki Pokorni, koja je stekla visoko zvanje 
certificiranoga vrhovnoga suca Badmintonske Evrope! 

WWW.SPORTSKA.NET

Portal www.spo tska.net poziva sportske udruge na suradnju. Opširnije na stranicama portala. 

22. siječnja

GODIŠTA ZA OIM

Važnu informaciju, koja će nesumnjivo biti zanimljiva i zagrebačkim badmintonašima, objavila je ovih 
dana naša svjetska Federacija. Naime, poznate su glavne točke kvalifikacijskih pravila za prve 
Olimpijske igre mladih koje se 2010. godine održavaju u Singapuru. Navedimo osnovne propozicije 
badmintonskog turnira: 
- igraju se konkurencije muškaraca pojedinačno (32 igrača) i žena pojedinačno (32 igračice); 
- svaki nacionalni olimpijski odbor ima pravo na najviše dva kvalifikanta i dvije kvalifikantice; 
- pravo nastupa imaju sportaši rođeni između 1. siječnja 1992. i 31. prosinca 1993. godine; 
- osnova za kvalifikacije bit će rezultati u 2010. i to: kontinentalno podmladačko prvenstvo odnosno 
odgovarajuća jakostna ljestvica, odnosno Svjetsko juniorsko prvenstvo 2010. 

CONCORDIA OPEN POSTAJE WOOD SHOT LIGA

Goran Miletić, jedan od voditelja rekreativnoga Concordia Opena - koji sada nosi naziv "Wood Shot 
lige" - poslao nam je obavijest o novostima u ovome natjecanju: 
"Obavještavamo sve rekreativce i profesionalce koji se tako osjećaju da nam se pridruže u 
pojedinačnom turniru simboličnog naziva ,Kruha i igara', u sklopu rekreativne Wood Shot lige, koji će 
se održati pri sportskom centru Concordia 31. siječnja 2009. s početkom u 15 sati. Svjesni činjenice 
kako se termin turnira poklapa sa održavanjem Prvenstva Hrvatske u Čakovcu, želimo ukazati na 
nedostatak organiziranih natjecanja za nas rekreativce, neovisno o razini igre, posebno imajući u 
vidu činjenicu da uz Turbo ligu nema drugih organiziranih natjecanja. Do sada smo u sklopu Wood 



Shot lige od listopada prošle godine organizirali ukupno pet pojedinačnih i parskih turnira na kojima 
je sudjelovalo preko 40 rekreativaca. Za sada igramo s plastičnim lopticama srednje brzine, međutim 
s rastom kvalitete trebali bi prijeći na pernate loptice. U tijeku je formiranje sustava bodovanja, koji 
bi trebao osigurati natjecateljsku dimenziju igre i koji će najvjerojatnije biti uspostavljen do 
slijedećeg turnira. Za prijave i sve ostale informacije vezane uz natjecanje, pozivamo vas da nam se 
javite na: 
- gmiletic@gmail.com; ili  
- dalibor.grudenic@gmail.com.  
Sportski pozdrav, Goran Miletić, član organizacijskog odbora Wood Shot lige." 
Sudeći po broju sudionika i ambicijama natjecanje će brzo prerasti razinu "wood shota". U svakom 
slučaju - preporučujemo! 

PODSJETNIK 

Podsjećamo na rok za izvještaje iz donje obavijesti. 

19. siječnja

IZVJEŠTAJNI PERIOD 

ZŠS dostavio je savezima rokove do kojih trebaju podnijeti programske i financijske izvještaje za 
2008. Stoga molimo zaposlenike Saveza, dužnosnike Saveza, te klubove koji participiraju u: 
- stručnom radu; 
- programu sportskog centra; 
- programima perspektivnih sportaša; 
da svoje podneske dostave najkasnije u ponedjeljak 26. o.m. na adresu Saveza. Klubove molimo da 
u izvješću obvezno navedu kategorizacije ostvarene u prošloj godini. 

15. siječnja

ODLUKA PREDSJEDNICE SAVEZA 

Odlukom iz nadležnosti Upravnoga odbora, donesenom zbog žurnosti, 15. siječnja 2009. određujem 
da se natječaj za nabavku loptica riješi tako da se od oba ponuđača - Masiv-sporta i Europe 2000 - 
uzme jednaka količina loptica. 
Obrazloženje: odluku donosim ovim putem zbog knjigovodstvenih rokova, a nakon konzultacije sa 
svim članovima Upravnoga odbora. Predmetna odluka donesena je u suglasnosti oko toga da se radi 
o dvjema podjednakim ponudama - uključujući i kvalitetu i cijenu. Način podjele loptica utvrdit će se 
na idućem sastanku Upravnog odbora Saveza. 
Predsjednica Saveza mr.sc. Lidija Petrinović Zekan  

IV. SREBRNA ŽOGICA LENDAVE

BK Lendava poziva na četvrto izdanje svoga podmladačkog interna ionalat , koje će se održati 17-19. 
travnja o.g. za igrače U13, U15 i U19. Raspis šaljemo na zahtjev. 

13. siječnja

LJETOPIS 

U rubrici Ljetopis ažurirali smo prošlu godinu. Ukoliko netko raspolaže kvalitetnom fotogafijom 
vezanom uz neki od navoda - preporučujemo se. 

8. siječnja

FINANCIJSKI PLAN ZA 2009. 

S nadnevkom predposljednjega dana 2008. Savez je dobio dugo očekivani financijski plan za 
godinu koja upravo počinje. Dokument donosimo u rubrici Akti Saveza > Plan rada: prvi blok 
odnosi se na razradu po pojedinim programima, a drugi na razradu po 
klubovima/objektima/resursima. 
Prema očekivanju nema bitnih kvantitativnih razlika u odnosu na '08. Pad ukupne mase za 



pedesetak tisuća najvećim dijelom proizilazi iz smanjenja paušala za tzv. funkcioniranje gradskih 
saveza (tj, ambulanta, financijski servis) koji ionako nisu išli preko računa Saveza. No, ono što nas 
ne veseli jest da je po prvi puta (i to upravo u godini u kojoj je Savez postigao najvišu 
kategorizaciju!) iznos godišnjeg proračuna manji od lanjskoga. Znamo da je to dio općeg stanja u 
gradu i gradskom sportu no znamo i to da će najveći teret tzv. krize snositi upravo mali savezi.  
Od ostaloga spomenimo: ukinuta je stavka nabavke rekvizita, dok su Perspektivni smanjeni na 
20.000. Za 10 tisuća porasla su Natjecanja, ali je smanjen honorarni stručni rad, dok je stručni 
profesionalni rad porastao za tzv. zagrebačkih 6%.  

KAJ IMA, ZAGREBE?

Informativni portal "Kaj ima" poziva sportske klube i saveze na suradnju. Portal ima ambiciozni moto 
- "Više ne možete reći da niste znali" - te je u skladu s time otvoren za informacije o sportskoj 
ponudi, natjecanjima, mogućnostima i mjestima rekreativnog badmintona i sl. Opširnije obavijesti na 
www.kaj-ima hr.  .  

5. siječnja

RAZVOJNI PROGRAMI HOO-A 

Skrećemo pozornost na važnu jučerašnju obavijest nacionalnoga portala, onu o razvojnim 
programima HOO-a - dakle o programima podrške mladim igračima - čiji su korisnici do sada uvijek 
bili zagrebački igrači. Naime, HOO početkom svake godine otvara natječaj na koji nacionalni savezi 
šalju svoje kandidate. Programi su namijenjeni mladim sportašima iz individualnih sportova koji su 
se - kako to definiraju pravilnici HOO-a - „već istakli izuzetnim rezultatima i dosezima" i to: 
- plasmanom u završnicu svjetskih prvenstava (seniorskih, juniorskih ili kadetskih); 
- osvajanjem seniorskih, juniorskih ili kadetskih odličja na svjetskim kupovima, europskim 
prvenstvima i kupovima i europskim olimpijskim danima mladih; 
- plasmanom na europskim i svjetskim rang-listama u svojim kategorijama. 
Ako govorimo o našem sportu, a slično je i mnogim drugima, kriteriji su sasvim jasni kad su u 
pitanju seniorska i juniorska konkurencija gdje postoje sva navedena natjecanja i predmetne rang-
liste. Međutim, budući da badminton još nema kontinentalnoga ili međunarodnoga sustava kadetskih 
natjecanja (dakle ni Evropskoga kadetskoga prvenstva ili kupa) nema ni odgovarajuće kadetske 
rang-liste. No, HOO je ipak pokazao potrebnu fleksibilnost pa se Program I – namijenjen upravo 
najmlađima – odnosi i na naš sport. Dokazuju to i prve korisnice toga programa: Iva Skorup i Lucija 
Vlah (obje '94. godište) koje su na osnovu procjene Vijeća HOO lani uvrštene u Program I te su tako 
odredile i „kriterijsku letvicu“ za buduće kandidate koji dolaze iz našega sporta. 
Stoga, dok čekamo da BE uvede i neki sustav kadetskih natjecanja, a ove godine kreće PE mlađih 
juniora, koristimo se raspoloživim natjecateljskim orijentirima i nemojmo propustiti šansu koju HOO 
nudi. 

3. siječnja

NA POČETKU... 

Zahvaljujemo svima koji su nam uputili blagdanske čestitke i odmah prelazimo na redovni 
semestralni podsjetnik posjetiteljima naših stranica: ukoliko tko želi da ga dodamo na popis 
primatelja obavijesti o promjenama na stranicama - javite se na info@zabad.hr da vas uvrstimo u 
adresar. 

STARTNI BLOK 2009. 

Na početku nove kalendarske sezone (i na polovici sezone) donosimo kratki pregled startnih pozicija 
s kojima naši igrači kreću u sportsku utrku u 2009. godini. Navest ćemo plasmane najboljih 
zagrebačkih igrača na jakostnim ljestvicama BWF-a i BE-a.  
Na svjetskoj ljestvici najbolji plasman imaju Zvonko Đurkinjak i Staša Poznanović koji su 53. u 
rankingu mješovitih parova. Evo najboljih zagrebačkih, a ujedno i hrvatskih, plasmana po 
konkurencijima: 
M: 268. Zdenjak;  
Ž: 256. Poznanović; 
MM: 57. Đurkinjak;  
ŽŽ: 115. Čiča, Poznanović; 
MŽ: 53. Đurkinjak, Poznanović. 
Na juniorskoj kontinentalnoj ljestvici najbolje stoji Petra Petranović koja je na odličnom četvrtom 
mjestu u poretku ženskoga singla. No, treba napomenuti da se Međimurac Vlahek u sve tri 



konkurencije u kojima nastupa, ubacio ispred zagrebačkih igrača. Evo, dakle poretka najboljih 
sugrađana po konkurencijama: 
M: 106. Šarac;  
Ž: 4. P. Petranović;  
M M: 105. Uglešić;  
ŽŽ: 32. Majstorović;  
MŽ: 128. I. Majstorović; P. Petranović. 

OIB STIŽE I PRAVNIM OSOBAMA 

Osobni identifikacijski broj (OIB) stiže ovih dana ne samo fizičkim nego i pravnim osobama. To znači 
da će uz uobičajeni matični broj klubovi dobiti i OIB. Ove godine u paralelnoj porabi bit će oba ta 
broja, a od 1. siječnja 2010. ostaje samo OIB. Više o svemu na www.oib.hr . 

   

 
   

(c) Zagrebački badmintonski savez 
izrada: INFOLINE d.o.o.     

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


